
YIL: 41  SA YI: 13993 Fİyat: 5 tL20 tEMMUZ 2024 CUMARTESİ

Kaos değil 
huzur lazım
Osman ÖZTOKMAK >7’de

Özlem SOYDAN

İlklerin adamı
Erden Eruç

>6’da

�Alexey Tyomkin, kli-
ma bakım hizmeti 
için çağırdığı bir şir-
ket tarafından kendi-
sine uygulanan eks-
tra ücret karşısında 
neye uğradığını şaşır-
dı. 5’te

Fahİş Fİyat

Başkan Bahar 
hayatını kayBettİ

�ATSO Başkanı Ali Bahar, tekne kazasında haya-
tını kaybetti. Ali Bahar kendisine ait ‘Alber’ adlı 
teknenin pervanelerine takılarak ağır yaralandı. 

Bahar, hastanede tüm çabalara rağmen 
hayatını kaybetti.

�ATSO’nun resmi X hesabından, 
Ali Bahar’ın vefatına ilişkin payla-
şım yapıldı. ‘Başımız sağ olsun’ 

başlıklı paylaşımda, “Çok de-
ğerli başkanımızı kaybetme-

nin derin üzüntüsünü ve 
acısını yaşıyoruz” denildi. 
4’te

teknenİn pervanesİne takıldı

atso’dan paylaşım

Vali Hulusi Şahin, 
Kemer’deki tekne 

kazası sonrası hayatını 
kaybeden Bahar’ın acı 
haberini Ali Bahar’ın 

yakınlarına kendisi verdi

�VAlİ Şahin, acı haberi 
alarak gözyaşı döken Ali 
Bahar’ın yakınlarına sarıl-
dı. Daha sonra hastaneye 
girip, olayla ilgili bilgi 
alan Vali Şahin, çıkışta 
gazetecilere açıklamalar-
da bulundu. 4’te

yakınlarına sarıldı

Bahar’ın
ölümü kentİ
yasa Boğdu

�ATSO Yöne-
tim Kurulu 
Başkanı Ali 
Bahar’ın geçir-
diği kazadan 
sonra vefat et-
mesi sebebiy-
le Antalyalı si-
yasetçilerden 
ve STK’lardan 
çok sayıda 
paylaşım ya-
pıldı. 4’te

acı haberi 
vali verdi

�AnTAlyA Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek yaptığı paylaşımda, “Antalya Tica-
ret ve Sanayi Odası Başkanı Ali Bahar’ın elim 
bir kaza sonucu hayatını kaybettiğini üzüntüyle 

öğrendim. Merhuma Allah’tan rahmet, aile-
si ve yakınlarına başsağlığı ve sabır diliyo-
rum. Mekanı cennet olsun” dedi. 

Başkan 
Böcek’ten 
başsağlığı

mesajı

ATSO ve OSB Başkanı Ali Bahar, Kemer’de tekneden suya düşen 
parçayı almak isterken, motor pervanelerinin çarpması sonucu 

ağır yaralı halde götürüldüğü hastanede hayatını kaybetti

�UlUSAl Su Kurulu Üyesi Dr. Erol 
Kesici, yıllardır yaşanan su sorunu-
nun en önemli çözüm yolunun ‘su 
kanunu’ olduğunu belirtti. 6’da

�20 BinE yakın el dokuması halı tar-
lalara seriliyor. Arazi sahipleri, açık 
araziye serilen milyonluk halıları ko-
rumak için nöbet tutuyor. 8’de

�DOğAl Yaşam Parkı’nda yer alan 
hayvanlar, sıcak hava nedeniyle 
buzlu meyve-sebze kokteyli ve fıs-
kiyelerle serinletiliyor. 8’de

�AnTAlyA- 
SPOr Tek-
nik Direk-
törü Alex 
Al Khor’a 
2-1 mağ-
lup olduk-
ları hazırlık 
maçının ar-
dından yap-
tığı açıkla-
mada, “Yeni 
sezonda mü-
cadeleci bir 
takım kur-
mayı he-
defliyoruz” 
dedi. 

alex de souza
sistemi anlattı

şehir bostanlıklarında
ilk hasat gerçekleşti

Büyükşehir Belediyesi tarafından 
oluşturulan şehir bostanlıklarında 

ilk hasat gerçekleştirildi
�ZirAAT Mühendisi Merve Akman, va-

tandaşların stresten kurtulabileceği gü-
zel bir alan oluşturduklarını söyledi. 
Akman, “Mahsullerin ilk hasadını yap-
manın heyecanını yaşıyoruz” dedi. 8’de

şİkayet edİnce
parasını
gerİ aldı

Yazılımcı Alexey 
Tyomkin, klima 

bakım hizmeti için 
kendisinden yüksek 

ücret alındığını 
şikayet edince 

parasının ödendiğini 
iddia etti

Fıskiye ile
serinletiliyor

tarlalarda 
halı nöbeti

su kanunu 
yasalaşmalı

stresten 
kurtulma 

şansı

�SES Başkanı Şük-
ran içöz; Sağlık 
Bakanı’nın söz-
lerini eleştirerek 
yeni sağlık siste-
mi inşası için çağ-
rıda bulundu. 5’te

�MMO Başkanı Prof. 
Dr. ibrahim Atma-
ca, bulunduğumuz 
ortamları havalan-
dırmayı ihmal et-
mememiz gerekti-
ğini söyledi. 2’de

sağlık sistemi
baştan değişmeli

kapalı ortamları 
mutlaka havalandırın
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BAKSİFED Başkanı Musta-
fa Cengiz liderliğindeki heyet, 
ilk olarak TBMM Başkanı Nu-
man Kurtulmuş ile görüştü. Zi-
yaretin devamında, Cumhur İt-
tifakı’nın Antalya, Burdur ve 
Isparta milletvekilleri ile toplan-
tı gerçekleştirildi. Heyet, daha 
sonra CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel ve CHP’nin Antalya, Bur-
dur ve Isparta milletvekilleri ile 
bir araya geldi. 

TBMM’de görüşülmekte olan 
Sokak Hayvanları Yasası ve Eği-
tim Yasası üzerine milletvekille-
riyle kapsamlı fikir alışverişi ya-
pıldı. Antalya Genç İş İnsanları 
Derneği Başkanı Ercan Yavaş, hem Cumhur 
İttifakı hem de CHP milletvekillerine düşün-
celerini aktardı. Ercan Yavaş, “Şu anda mec-

lisimizde görüşülmekte olan eğitim ve 
sokak hayvanları yasasını çok önemsiyoruz. 
Eğitim, bir toplumun uzak geleceğidir. Eği-
timde bugün atılan adımlar, bir ülkenin 50 

yıllık geleceğini etkiler. Bu neden-
le eğitim yasası çok ince elenip sık 
dokunarak hazırlanmalıdır” dedi.

ANTALYA’YA DÖNDÜLER 

Ercan Yavaş, hayvan hakları ya-
sasına dair görüşlerini de pay-
laşarak, “Gelişmiş ülkeler sokak 
hayvanları sorununu yıllar önce 
çözdü. Biz de onların izlediği bi-
limsel yol haritasını referans ala-
rak, sokak hayvanlarının kontrol-
süz üremesinin önüne geçmek 
için hızlı ve kapsamlı bir kısırlaş-
tırma hamlesi yapmalıyız” dedi. 
BAKSİFED heyeti, ziyaretin ar-

dından Anıtkabir’i ziyaret ederek Ulu Ön-
der’in manevi huzuruna çıkarak mozoleye 
çelenk sundu ve Ankara ziyaretini tamam-
ladı.  DHA

MAKİNA Mühendisleri Oda-
sı (MMO) Antalya Şube 
Başkanı Prof. Dr. İbrahim 
Atmaca, “Her ne kadar ül-

kemizde bu varyantların olup olmadı-
ğını bilmesek de yaz aylarında klima-
lı kapalı ortamlarda daha fazla zaman 
geçirdiğimiz düşünüldüğünde, bulun-
duğumuz ortamları havalandırmayı 
ihmal etmemeyiz” dedi.

Pandemi sürecinde havalandırma 
konusunda bir bilincin oluştuğunun 
altını çizen İbrahim Atmaca, “Dün-
ya Sağlık Örgütü yeni varyantlar olan 
Flirt ve LB.1’in baskın olduğunu bildir-
di. Her ne kadar yeni varyantların ül-
kemizde olup olmadığını bilmesek de 
tedbirli olmakta fayda var. Toplu halde 
çalışılan ofis ortamları, alışveriş mer-
kezleri, konaklama tesislerinin ortak 
alanları hatta toplu ulaşım araçları sı-
cak yaz günlerinde klimaların yoğun 
olarak tercih edildiği yerler. Eğer taze 
hava ile ilgili önlem alınmazsa klima 
sistemlerinde sürekli aynı hava devir 

daim eder. Ortamda herhangi bir bi-
yolojik kirletici varsa bulaş kaçınılmaz 
olur. Bu hususta en önemli tedbir ha-
valandırmadır. Artan elektrik maliyeti 
nedeniyle bina yöneticileri havalandır-
ma yapmaktan kaçınabiliyorlar. An-
cak unutulmamalı ki sadece bulaş açı-
sından değil kaliteli bir iç ortam havası 

için en önemli tedbir havalandırmadır 
ve artan elektrik maliyetleri bu tedbir-
den vazgeçilmesine neden olmamalı-
dır” dedi.

BAŞKA KİRLETİCİLER DE MEVCUT

Bulaş riski olan virüs gibi biyolojik 
kirleticiler dışında da birçok iç ortam 
kirleticisinin mevcut olduğunu belirten 
Başkan Atmaca, “Kirleticilerden biri çe-
şitli boyutlardaki tozlardır ve genellikle 
dış kaynaklıdır. Tozlar cihazlarda bulu-
nan filtrelerle tutulabilmektedir fakat 
bu filtrelerin temizliğinin sık sık yapıl-
ması gerekmektedir. Bir diğer kirleti-
ci vardır ki bu genellikle iç kaynaklı-
dır. Uçucu organik bileşenler dediğimiz 
bu iç kaynaklı kirleticiler, yapıştırıcı-
lardan, temizlik maddelerinden, ahşap 
ürünlerden, oda kokularından ve par-
füm gibi maddeler kaynaklı çeşitli kim-
yasallardır. Bu uçucu organikler hiç-
bir şekilde filtreler ile tutulamazlar ve 
bunların bertaraf edilmesi ancak hava-
landırma ile mümkündür. Bu nedenle 

kapalı hacimlerin temiz dış ortam ha-
vası ile havalandırması, kalabalık ka-
palı ortamlar için önem arz etmekte-
dir” diye konuştu.

SORUN SADECE VİRÜS DEĞİL

Atmaca, kapalı ortamların kirletici-
lerden arındırılması ve kaliteli bir iç or-
tam havasının temininde 3 ana önlem 
olduğunu söyleyerek şu ifadeleri kul-
landı: “Bunlardan ilki kirletici kayna-
ğın ortama alınmamasıdır ancak bu 
çok da mümkün olamamaktadır. İkin-
cisi filtrasyon ile kirleticinin bertaraf 
edilmesidir ancak her kirletici ve özel-
likle de uçucu organikler filtreler ile tu-
tulamamaktadır. Bu nedenle kaliteli 
bir iç ortam sağlanmasında en önem-
li tedbir iç ortamdaki kirletici düzeyini 
seyreltmek için yapılacak havalandır-
madır. Kaliteli iç ortam havası sadece 
bulaş riski açısından değil alerji ve as-
tım gibi birçok solunum yolu hastalı-
ğının önüne geçilmesinde de önemli-
dir.”  DHA

Kapalı ortamları 
mutlaKa havalandırın
MMO Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, Dünya Sağlık Örgütü tarafından Covid 19’un 

yeni varyantları olan Flirt ve LB.1’in baskın hale geldiğinin bildirildiğini belirterek, 
bulunduğumuz ortamları havalandırmayı ihmal etmememiz gerektiğinin altını çizdi

DÖŞEMEALTI Belediye Başkanı Men-
deres Dal, çevre adına farkındalık oluş-
turmak için düzenlenen sosyal sorum-
luluk projesi kapsamında belediye 
personeli ile birlikte ilçe merkezinde-
ki ana ve ara arterlerde çöp topladı. Sa-
bah saatlerinde belediye önünde top-
lanan belediye personeli, eldiven, 
yeleklerini giyip şapkalarını taktıktan 
sonra ellerine çöp poşetlerini alarak 
gruplar halinde ilçenin farklı cadde ve 
sokaklarına dağılarak çöpleri topladı.

Temiz bir çevre yaratmak ve çevre bi-
lincinin gelişmesine katkı sağlamak 
adına yapılan çalışma kapsamında yol 
ve refüjlerdeki çöpler özenle toplan-
dı. Belediye Başkanı Dal ve personelini 
çöp toplarken gören vatandaşlar da ça-
lışmayı destekledi. DHA

Başkan Dal
çöp topladı

İş insanlarından 
ankara çıkarması
Batı Akdeniz Sanayici ve İş Dünyası Federasyonu (BAKSİFED), geniş bir sivil toplum 

kuruluşu (STK) heyeti ile Türkiye Büyük Millet Meclisi’ni (TBMM) ziyaret etti
Başkan Özçelik

telefonları cevapladı
ALANYA Belediye Başkanı 

Osman Tarık Özçelik, Beledi-
yedeki birimleri gezerek per-
sonelle sohbet etti. Başkan Öz-
çelik, Çözüm Masası’na gelen 
telefonları cevaplayıp vatan-
daşın taleplerini dinledi.

Alanya Belediye Başkanı 
Osman Tarık Özçelik, Başkan 
Danışmanı Sadık Dizdaroğlu 
ile birlikte Belediye ana bina-
sındaki birimleri gezerek, soh-
bet ettiği personele hal hatır 
sordu. Çözüm Masası ekiple-
rinin çalışmaları, iş düzeni ve 
işleyişi hakkında da bilgiler 
alan Başkan Özçelik, ziyare-
ti esnasında Çözüm Masası’nı 
arayan bir vatandaşın çağrı-
sını cevapladı. Yaptığı telefon 

görüşmesinde, vatandaşın ta-
lebini hassasiyetle dinleyip 
cevaplayan Başkan Özçelik, 
Alanya Belediyesi ve Antalya 
Büyükşehir Belediyesi ile ko-
ordine olarak yürütülen çalış-
malar hakkında bilgiler pay-
laştı.

Telefonu cevaplayan kişi-
nin Başkan Özçelik olması 
karşısında kısa süreli şaşıran 
vatandaş, Başkan Özçelik’e 
teşekkürlerini etti. Başkan Öz-
çelik de vatandaşlara daha 
hızlı ve etkili hizmet sunma 
arzusu ile çalıştıklarını ifade 
ederek, vatandaşların her za-
man belediyeye ulaşabilecek-
lerini ve sorunlarını paylaşa-
bileceklerini vurguladı. İHA

KEMEr Belediyesi bünye-
sinde faaliyet gösteren Ah-
met Erkal Destek Eğitim 
Kursu, Kemer’deki tüm öğren-
cilere üniversite tercihleri için 
ücretsiz tercih danışmanlığı-
na başladı.

Kemer Belediyesi’ne ait 
kurs, bu yıl üniversite sına-
vında Türkiye 238’ncisi ve ilk 
150 bin içerisinde 82 öğrenci 
sokma başarısı elde etti. Kurs 
merkezinde, İstanbul Aydın 
Üniversitesi iş birliğince ücret-
siz olarak tercih danışmanlığı 
hizmeti başladı.

Kemer’deki tüm öğrenciler, 

üniversiteye yerleşebilmek 
için kurs öğretmenlerinden 
üniversite tercihi konusun-
da yardım alıyor. Ahmet Erkal 
Destek Eğitim Kursu Müdürü 
Suat Göv, yaptığı açıklamada, 
bu yılki üniversite sınavında 
da büyük başarı elde ettikleri-
ni söyledi. 

Her yıl çıtayı yükselterek 
yollarına devam ettiklerine 
işaret eden Göv, İstanbul Ay-
dın Üniversitesi iş birliğince 
öğrencilere üniversite tercih-
leri konusunda danışmanlık 
hizmetlerine başladıklarını 
kaydetti.  İHA

AtÖlyeDe çİçek tAsArımı yAptılAr
KONYAALTI Belediyesi, bünyesin-

de bulunan Kreş ve Gündüz Bakımevle-
rinde eğitim gören miniklere doğa sev-
gisi aşılamak için farklı bir etkinliğe ev 
sahipliği yapıyor. Öğrenciler düzenle-
nen etkinlik kapsamında teraryum ya-
parak, “Doğayı çok seviyoruz. Doğamızı 
koruyalım” mesajı verdiler. Etkinlik kap-
samında Gürsu Kreşi ve Gündüz Bakı-
mevi’nde eğitim gören minikler, öğret-
menleri eşliğinde teraryum yapımının 
inceliklerini öğrendi. renkli taşlar, kü-
çük oyuncaklar ve minyatür dekoratif 
objelerle süslenen teraryumlar, çocuk-
ların hayal güçlerini ve el becerilerini 
geliştirdi. Minik ellerin ustalıkla çalıştı-
ğı etkinlikte çocuklar kendi teraryumla-

rını oluşturmanın mutluluğunu yaşadı.
Bu tür etkinliklerin çocukların doğa 

sevgisini kazanmasında önemli kat-
kı sağladığını belirten kreş öğretmenle-
ri, ayrıca öğrencilerin bitkilerin büyüme 
süreçlerini gözlemleyerek doğa bilin-
ci kazandıklarını da vurguladı. Belediye 
yetkilileri, eğitim sürecinin sadece aka-
demik değil aynı zamanda çocukların 
sanatsal ve doğa ile bağlarını güçlen-
dirdiğini söylerken, benzer etkinlikle-
rin devam edeceği ve çocukların doğa-
yı sevmelerine teşvik etmek için çeşitli 
projeler geliştireceklerini belirttiler. Et-
kinliğin sonunda öğrenciler hep bir 
ağızdan “Doğamızı Çok Seviyoruz. Do-
ğamızı koruyalım” mesajı verdi.  İHA

kemer’de üniversite 
tercih danışmanlığı



Düzenlenen operasyonda, 1’i kır-
mızı bültenle aranan toplam 39 ara-
nan şahıs yakalandı. Edinilen bil-
gilere göre, Antalya Cumhuriyet 
Başsavcılığı talimatları doğrultusun-
da Antalya il Jandarma Komutanlı-
ğı Jandarma Suç Araştırma 
Timi (JASAT) ve Asayiş ekip-
lerince aranan şahısların ya-
kalanmasına yönelik yürütü-
len çalışmalar kapsamında, 
1’i İnterpol tarafından ulus-

lararası seviyede aranan olmak üze-
re toplam 39 aranan şahıs yakalandı. 
Şüpheli şahısların haklarında düzen-
lenen adli ve idari işlemlerin tamam-
lanmasının ardından, Adli makamla-
ra sevkleri sağlandı.  İHA
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ANTALYA’NıN Aksu ilçesinde ormanlık 
alanda yangın çıktı. Edinilen bilgiye göre, Aksu 
ilçesine bağlı Alaylı Mahallesi’nde ormanlık 
alanda yangın çıktı. Çevre sakinlerinin ihbarı 
üzerine Antalya Orman Bölge Müdürlüğü 
ekipleri olay yerine sevk edildi. İHA

Aksu’da yangın

ZAYİ
“Superisi” isimli balık avlama ruhsatlı 
teknemin yeşil ruhsatını kaybettim.

Hükümsüzdür. 
Mehmet Kemal GÜRKAN

Kepez’De kaza sonrası etrafa rastge-
le ateş eden bir kişi son kurşunu kal-
bine sıkarak intihar etti.  Olay, An-
talya’nın Kepez ilçesi Yenidoğan 

Mahallesi 3093. Sokak’ta meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, psikolojik sorunlarının ol-
duğu iddia edilen Halil İbrahim A.(51), 07 
AVK 594 plakalı kamyoneti ile seyir halin-
de ilerlerken başka bir araca çarpıp kaçmaya 
başladı. Bir süre sonra aracını park edip için-
de bekleyen Halil İbrahim A., yanında bulun-
durduğu pompalı tüfeği ile etrafa ateş açma-
ya başladı.

İKNA ÇABALArI SONuÇSuZ KALdI

Çevredeki vatandaşların ve olay yerinde-
ki polis ekiplerinin ihbarı üzerine bölgeye 
çok sayıda polis, özel harekât polisi ve sağ-
lık ekipleri sevk edildi. Olay yerine gelen po-
lis ekipleri önce çevre güvenliğini sağlayarak 
Halil İbrahim A.’yı ikna etmeye çalıştı. İkna 
çabaları devam ederken kamyonet içindeki 
sürücü Halil İbrahim A. pompalı tüfek ile gö-
ğüs kısmına ateş ederek ağır yaralandı. Olay 
yerine gelen sağlık ekiplerinin ilk müdahale-
sinin ardından yaralı Halil İbrahim A. hasta-
neye kaldırıldı. 

Halil İbrahim A., hastanede yapılan tüm 
müdahalelere rağmen kurtarılamadı. Yaşa-
nanları ise vatandaşlar evlerinin balkonun-
dan izleyip cep telefonlarıyla kayda aldı. Öte 

yandan, Halil İbrahim A’nın geçen yıl oğlu-
nun trafik kazası geçirip yatağa bağımlı ol-
duğu ve bu sebepten ötürü bunalıma girdiği 
öğrenildi.  İHA

AlAnYA Alaaddin Key-
kubat Üniversitesi (AlKÜ) 
öğretim üyesi de olan 
Alanya Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Başheki-
mi Doç. Dr. Oğuz Karahan, 
2023 yılı mayıs ayında 
İl Sağlık Müdürü olarak 
atandı. İl müdürlüğü göre-
vinden 8 ay sonra 16 Ocak 
itibarıyla alınan Karahan, 
Antalya Bölge İdare Mahkemesi’nde 
açtığı göreve iade davasını kazandı. 
Oğuz Karahan, 4 Haziran 2024 günü 
İl Sağlık Müdürlüğü görevine yeni-
den döndü. Bu süreçte doçentlik-
ten profesörlüğe yükselen Karahan, 
5 Haziran günü il sağlık müdürlüğü 
görevinden istifa etti. Karahan, ye-
niden öğretim üyesi olduğu Alanya 
Alaaddin Keykubat Üniversitesi’nde 

rektör yardımcılığı görevine 
getirildi. Karahan son olarak, 
Akdeniz Üniversitesi rektörlü-
ğü için aday oldu.

Görevden alındığı süreçte 
profesörlüğe yükselen Oğuz 
Karahan hakkında, sosyal 
medya üzerinde FETÖ ve te-
rör örgütleriyle ilgili iddia-
lar gündeme geldi. Bazı sos-
yal medya hesaplarından 

yapılan paylaşımlarda, Karahan’ın 
2016’da Dicle Üniversitesi’nde görev-
li iken FETÖ’den hapis yattığı, çıktık-
tan sonra memuriyete geri dönüp, 
yöneticilik basamaklarını tırmandı-
ğı dile getirildi. Başka bir paylaşımda 
ise şu ifadeler yer aldı; “Renklendiril-
miş kravatlı kripto FETÖ’cü il sağlık 
müdürünün biri Diyarbakır’da Koba-
ni olaylarında ambulans içinde ya-
kalanan çuval dolusu bombaların 
üzerinde parmak izine rastlanmış. 
Devlet görevi men. Savcılıkta her şey 
kayıtlı. FETÖ ile mücadeleye devam, 
bize güvenen yüzbinlerce davadaşı-
mız içiniz rahat olsun.”

AÇIĞA ALINdIĞINI KABuL ETTİ

Söz konusu iddialarla ilgili sorula-
rı yanıtlayan Prof. Dr. Oğuz Karahan, 
ambulans içerisinde ele geçirilen el 
bombaları üzerinde parmak izine 
rastlandığı iddiasının iftira olduğunu 

belirterek, “Diyarbakır’da hekimlik 
yaptım evet. İftira, öyle bir şey yok” 
dedi. FETÖ ile alakalı soruşturma ge-
çirdiğini de aktaran Karahan, “Yani 
Dicle Üniversitesi’nde herkes gibi. 
‘Soruşturma sonucunda herhangi 
bir suç unsuruna rastlanmadı’ denil-
di. Hiçbir sıkıntımız olmadı. ne bir 
mahkeme, ne bombayla yakalanma, 
öyle bir şey yok yani. Ama o dönem 
başhekim olduğumuzda, müdür ol-
duğunuzda, böyle yıpratmak istedi-
ler. Dediler ki ‘Hocam ciddiye alma-
yın, resmi bir belge varsa sunsunlar’ 
diye” dedi. Akdeniz Üniversitesi rek-
törlüğü için adaylığa başvurduğu-
nu, ancak bir iddiası olmadığını da 
belirten Karahan, “Çevredeki insan-
lar ‘Hocam başvurun, en azından bu 
bölgeye hizmetleriniz var. Hizmetle-
riniz açısından bir katkınız olacağına 
inanıyoruz’ dedi. Öyle iddialı olalım, 
sağdan soldan bastıralım gibi bir 
tavrımız da yok açıkçası. Her devlet 
memuru o dönemde inceleme geçi-
riyordu. Bizim Dicle Üniversitesi’nde 
farklı bir kadrolaşma vardı. Ben Dicle 
Üniversitesi’nde mecburi hizmettey-
dim. Zaten mecburi hizmette oldu-
ğumu, kadronun içerisinde herhangi 
bir iltisakımın bulunmadığını, devle-
tin mecburen oraya atadığını görün-
ce soruşturmayı sonlandırdılar” diye 
konuştu. dHA

Kaza yaptı 
intihar etti
Kepez’de karıştığı kaza sebebiyle polis tarafından durdurulan 
sürücü pompalı tüfek ile rastgele havaya ateş etmeye başladı. 

Tüfekteki son fişeği kalbine sıkan adam hayatını kaybetti

Orman yangını 
kontrol altında

KUMLUCA’DA makilik 
alanda başlayıp ormana 
sıçrayan yangın havadan ve 
karadan müdahaleyle kont-
rol altına alındı.

Adrasan Mahallesi Karşı-
yaka mevkiindeki makilik 
alanda saat 09.30 sıraların-
da yangın çıktı. Büyüyüp 
ormana da sıçrayan yangına 

müdahale için bölgeye jan-
darma ve orman arazözleri 
sevk edildi.

Ekiplerin havadan ve 
karadan müdahalesi sonucu 
yangın büyümeden kont-
rol altına alındı. Söndürme 
çalışmalarının 1 helikopter 
ve 10 arazözle sürdürüldüğü 
öğrenildi. DHA

rektör adayı 
iddiaları yalanladı

Alanya Alaaddin Keykubat Üniversitesi (ALKÜ) rektör 
yardımcısı ve Akdeniz Üniversitesi rektör adayı Prof. Dr. 

Oğuz Karahan sosyal medyada yer alan iddialara yanıt verdi

Antalya’da ‘change’ 
araç operasyonu

Antalya’da ‘change’ araçların tespitine yönelik 
yapılan çalışmalarda 11 adet araca el konulurken, 

şüpheli şahıslar hakkında adli işlem başlatıldı
AnTAlYA Emniyet Müdürlüğü birimle-

rince change araçların tespitine yönelik 
çalışma gerçekleştirildi.

Antalya’da change yöntemiyle, araç is-
keleti ile motor üzerine şasi ekleyerek pi-
yasaya süren ve haksız kazanç elde eden 

şahıslara yönelik yapılan çalışmalar-
da 11 adet araca el konuldu. Yapılan kri-
minal incelemesinde araçların ‘change’ 
yöntemiyle değiştirildiği tespit edilirken, 
şüpheli şahıslar hakkında adli işlem baş-
latıldı.  İHA

MAnAVGAT’TA 2 otomobilin çar-
pışması sonucu meydana gelen trafik 
kazasında 1 kişi yaralandı. Kaza, Ma-
navgat ilçesi Bahçelievler Mahallesi 
Çetin Emeç Caddesi’nde meydana gel-
di. Edinilen bilgiye göre, İrfan Gündoğ-
du’nun kullandığı 07 YD 221 plakalı 
otomobil ile Çağla Balcı’nın kullandı-
ğı 34 GJS 869 plakalı otomobil çarpış-

tı. Araçlardan bir tanesinin çarpışma-
nın şiddetiyle refüje çıktığı kazada, 07 
YD 221 plakalı araçta yolcu olarak bu-
lunan Mert Gündoğdu kaza sırasında 
yaralandı. İhbarla adrese gelen sağlık 
ekibinin olay yerindeki müdahalesi-
nin ardından ambulansla hastaneye 
kaldırılan yaralının hayati tehlikesi-
nin bulunmadığı bildirildi. İHA

Manavgat’ta 
iki otomobil 
çarpıştı Daha fazla kaçamadılar
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Vergi paketi 
Meclis’ten geçti

TÜRKİYE Büyük Millet Meclisi Plan 
ve Bütçe Komisyonu’nda, en düşük 
emekli aylığının 10 bin liradan 12 bin 
500 liraya çıkarılmasını öngören ‘Vergi 
Kanunları ile Bazı Kanunlarda Deği-
şiklik Yapılmasına Dair Kanun Teklifi’ 
kabul edildi. Teklifin yasalaşması 
halinde emeklilerin Ağustos ayındaki 
maaşlarını zamlı almaları bekleniyor.

Kesici: Su kanunu 
acilen yasalaşmalı

ULUSAL Su Kurulu Üyesi Dr. Erol 
Kesici, yıllardır yaşanan su sorununun 
en önemli çözüm yolunun ‘su kanunu’ 
olduğunu belirterek, “30 yılı aşkın 
süredir taslak çalışmaları içerisinde 
defalarca yer aldığım su kanununun 
acilen yasalaşması konusu, Bakan 
Yumaklı, Genel Müdür Sever ve kurul 
üyelerince ilke olarak öne çıkartıldı. 
İlk adım su kanununun yasalaşması 
olmalıdır” dedi.

Diyarbakır’da 
‘kobay’ iddiası

DİYARBAKIR’DA ailesiyle Covid-19’a 
yakalandıktan sonra hastaneye ya-
tırılan Mahmut Orak, kendisine ‘Işın 
tedavisi’ uygulandıktan sonra ‘Kobay’ 
olarak kullanıldığını iddia ederek 
savcılığa suç duyurusunda bulundu. 
Tanık olarak Dicle Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Cenap Ekinci ile başvuru yapan Orak, 
“Canımın acısıyla kağıtları okumaya-
rak imzaladım” dedi.

Edirne’de sınırda 
skunk ele geçirildi

EDİRNE İl Emniyet Müdürlüğü 
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mü-
cadele, Narkotik ve İstihbarat Şube 
Müdürlüğü ekipleri, Narkotik köpeği 
‘Kongar’ ile yurt dışından gelen bir 
TIRın dorsesinde yapılan aramada 
koliler içerisinde 266 kilo 489 gram 
skunk ele geçirdi, şoför S.S. gözaltına 
alındı. S.S., ‘Uluslararası uyuşturucu 
madde ticareti yapma’ suçundan 
tutuklandı.

Uraloğlu: Siber 
saldırı yapılmadı

ULAŞTIRMA ve Altyapı Bakanı 

Abdulkadir Uraloğlu, Tekirdağ’ın 

Marmaraereğlisi ilçesindeki Ulu-

sal Deniz Emniyeti Başkanlığı’n-

da incelemelerde bulundu. Win-

dows işletim sistemi kullanan 

cihazlarda yaşanan kesintiye 

dair açıklama yapan Uraloğlu, 

“Yaşanan kesintiye dair yapılan 

incelemede yaşanan aksaklığın 

siber kaynaklı olmadığını tespit 

ettik” dedi. 

Sivrisinekten 
bulaşan virüs!

TÜRK Klinik Mikrobiyoloji ve 

Enfeksiyon Hastalıkları Derneği 

(KLİMİK) Başkanı Prof. Dr. Serap 

Şimşek Yavuz, sivrisineklerden 

bulaşan virüslerin yol açtığı 

Batı Nil ateşi ve Dang humması 

konusunda bu yıl çok dikkatli 

olunması gerektiğini söyledi. 

Prof. Dr. Yavuz, “Sivrisineklerle 

mücadelede yerel yönetimler 

ve bakanlıklar birlikte hareket 

etmeli “ dedi.

‘Hayalet ağ’ 
tehlike saçıyor

ÇANAKKALE Onsekiz Mart 

Üniversitesi Deniz Bilimleri ve 

Teknolojisi Fakültesi Öğretim Üyesi 

Prof. Dr. Adnan Ayaz, Balıkesir’deki 

Marmara ve Avşa adaları çevre-

sinde hayalet ağların ekosistemi 

tehdit ettiğine dikkat çekti. Prof. 

Dr. Ayaz, dalgıçlarla iş birliğine 

gidilerek bir an önce bu bölgede 

deniz dibindeki hayalet ağların 

temizlenmesi gerektiğini söyledi.

DHA-İHA

Başkan Bahar 
hayatını kayBetti
ATSO ve OSB Başkanı Ali Bahar, Kemer’de tekneden suya düşen parçayı almak isterken, motor 

pervanelerinin çarpması sonucu ağır yaralı halde götürüldüğü hastanede hayatını kaybetti

AntAlyA ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Başkanı Ali 
Bahar, tekne kazasında 
hayatını kaybetti. Olay, 

saat 11.00 sıralarında meydana 
geldi. Ali Bahar kendisine ait ‘Al-
ber’ adlı tekne ve beraberindeki bir 
kişiyle denize açıldı. Ali Bahar, ma-
rinaya yanaştıkları sırada teknede 
oturmak için kullanılan bir parçanın 
denize düşmesi üzerine suya atladı. 
Tekneyi kullanan kişi durumu fark 
etmeden manevra yapınca Ali Ba-
har motor pervanelerinin arasında 
kaldı. Ali Bahar’ın ağır yaralan-
dığının fark edilmesi sonrası 112 
Acil Çağrı Merkezi’nden yardım 
istendi. İhbar sonrası bölgeye Sahil 
Güvenlik botu yönlendirildi. Sudan 
çıkarılan Ali Bahar, hızla kıyıya 
getirildikten sonra ambulansla Ke-
mer’deki özel bir hastaneye götü-
rüldü. Vücudunun büyük kısmında 
yara ve kesikler oluşan Ali Bahar’ın 
kalbinin durduğu ve yoğun kan 
kaybettiği belirlendi. Müdahale edi-
len Ali Bahar, tüm çabalara rağmen 
hayatını kaybetti.

ANTALYA YASA BOĞULDU

Antalya Valisi Hulusi Şahin hasta-
neye gelerek olayla ve Ali Bahar’ın 
durumuyla ilgili bilgi aldıktan sonra 
aileye vefat haberini verdi. ATSO 
Yönetim Kurulu üyeleri, çok sayıda 

meclis üyesi, Ali Bahar’ın yakınları 
ve sevenleri de hastaneye geldi. 
Ali Bahar’ın vefat ettiğini öğrenen 
ailesi ve yakınları gözyaşlarını 
tutamadı.

‘BAŞKANIMIZI KAYBETMENİN 
DERİN ÜZÜNTÜSÜ VE ACISINI 

YAŞIYORUZ’

ATSO’nun resmi X hesabından, 
Ali Bahar’ın vefatına ilişkin pay-
laşım yapıldı. ‘Başımız sağ olsun’ 
başlıklı paylaşımda, “Yönetim 
Kurulu Başkanımız Ali Bahar, An-
talya/Kemer açıklarında geçirdiği 
bir kaza sonucu hastaneye kaldı-
rılmış, yapılan tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılamamıştır. Çok 
değerli başkanımızı kaybetmenin 
derin üzüntüsünü ve acısını yaşı-
yoruz. Merhuma Allah’tan rahmet, 

ailesine, sevenlerine ve camiamıza 
başsağlığı dileriz” denildi.

HİSARCIKLIOĞLU: İYİ BİR İNSAN, 
İYİ BİR DOSTTU

TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu 
da vefat haberinin ardından sosyal 
medyada taziye mesajı paylaştı. 
Paylaşımında Ali Bahar ile birlikte 
fotoğrafına yer veren Hisarcıklıoğ-
lu, “Üzgünüm. İyi bir insan, iyi bir 
dosttu. Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanımız, 
TOBB Genel İdare Kurulu üyesi Ali 
Bahar kardeşim vefat etmiştir. Ken-
disine Allah’tan rahmet, ailesine, 
yakınlarına ve camiamıza başsağ-
lığı diliyorum. Ruhu şad, mekanı 
cennet olsun” ifadelerine yer verdi.

ALİ BAHAR KİMDİR

Antalya Şarampol Mahallesi’nde 
1969 yılında doğan Ali Bahar, ilk, 
orta ve lise eğitimini Antalya’da 
tamamladı. Anadolu Üniversitesi 
İnşaat Mühendisliği Bölümü’n-
den mezun olan Bahar, Anadolu 
Üniversitesi Pedagojik Formasyon 
Eğitimi diplomasını da aldı. Üni-
versite eğitiminin ardından bir 
Antalya firmasının Karaburun’daki 
otel inşaatında saha mühendisi, 
ilerleyen süreçte de şantiye şefi 
olarak çalışıp, vatani görevini 
yerine getirmek için Diyarbakır’a 

gitti. Askerlik dönüşü inşaat mü-
hendisliğini bırakıp ticaret hayatına 
atılan Ali Bahar, babası İbrahim 
Bahar’ın geçmişte yapmış olduğu 
tavukçuluk, süt ürünleri ve soğutul-
muş diğer et gıdaları sektöründe 
iş hayatına başladı. Ali Bahar’ın 
Organize Sanayi Bölgesi’nde beyaz 
et, kırmızı et, hindi eti, süt ürünleri 
iştigal konularını içeren, 1200 ton 
kapasiteli, 12 bin 500 metrekare 
kapalı alanda faaliyet yürüten bir 
şirketi, Altınova’da 3 bin metrekare 
süt tesisi ayrıca Organize Sanayi 
Bölgesi’nde köfte ve döner fabrika-
sı, Bahar Hindi, Bahar Süt Ürünleri, 
Danone, Polonez, Ülker İçim ve 
ayrıca ithal peynir dağıtımı içeren 
dağıtım şirketi bulunmaktadır. Ali 
Bahar, soyadlarını verdikleri Bahar 
Grup bünyesinde 1995 yılından bu 
yana üretim yapmakta, daha önce 
alım satımını gerçekleştirdikleri 
ürünlerin üretimine de başlayarak 
özellikle Antalya’ya katma değer 
yaratan üretim firmasıyla ticari ha-
yatını sürdürdü. Bahar Gıda Grup, 
Bahar Gıda, Bah-Et, BHR Süt Şirket-
lerinin yönetim kurulu başkanlığı 
yapan Ali Bahar, bunların yanı sıra 
Antalya Organize Sanayi Bölgesi 
ile Antalya Ticaret ve Sanayi Odası 
başkanlığı görevini de sürdürüyor-
du. Ali Bahar, evli ve biri kız, iki 
çocuk babasıydı. DHA

AnTAlyA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Başkanı Ali Bahar, Kemer’de 
geçirdiği tekne kazası nedeniyle 
hayatını kaybetti.  Antalya’da iş, siyaset 
ve STK’lardan ise Ali Bahar için sosyal 
medya paylaşımları yapıldı. 

Yönetim kurulu başkanlığını yürüt-
tüğü ATSO’nun hesabından yapılan 
paylaşımda, “Başımız sağ olsun. Yö-
netim Kurulu Başkanımız Ali BAHAR, 
Antalya/Kemer açıklarında geçirdiği 
bir kaza sonucu hastaneye kaldırılmış, 
yapılan tüm müdahalelere rağmen 
kurtarılamamıştır. Çok değerli başkanı-
mızı kaybetmenin derin üzüntüsünü ve 
acısını yaşıyoruz. Merhuma Allah’tan 
rahmet, ailesine,  sevenlerine ve 
camiamıza başsağlığı dileriz” ifadeleri 
kullanıldı. Akdeniz Turistik Otelciler ve 
İşletmeciler Birliği’nin (AKTOB) paylaşı-
mında, “Ali Bahar’ı kaybetmenin deriz 
üzüntüsü içindeyiz. Antalya’mızın başı 
sağ olsun. Kendisine Allah’tan rahmet, 
kederli ailesine ve tüm Antalya halkına 
başsağlığı ve sabırlar dileriz. Mekanı 
cennet olsun” ifadelerine yer verildi.

SABIRLAR DİLİYORUZ’
Türkiye Seyahat Acentaları Birli-

ği’nin (TÜRSAB)  hesabından yapılan 
paylaşımda, “Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası ve Antalya Organize Sanayi 
Bölgesi Başkanı Ali Bahar’ın geçirdiği 
bir tekne kazası neticesinde vefatını 
büyük bir üzüntüyle öğrendik. Merhu-

ma Allah’tan rahmet, kederli ailesi ve 
yakınlarına başsağlığı ve sabırlar dileriz” 
denildi. Antalya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği Başkanı Adlıhan Dere 
yaptığı paylaşımda, “Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanımız Ali Bahar’ın 
elim bir kaza sonucu vefat ettiğini de-
rin üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayız. 
Kederli ailesine, yakınlarına ve Antalya 
Ticaret ve Sanayi Odası Camiasına 
başsağlığı diliyorum. Allah rahmet 
eylesin, mekanı cennet olsun inşallah” 
ifadelerine yer verdi.

SİYASİLERDEN VEDA MESAJI 
Geçirdiği elim kaza sonrasında 

vefat eden Bahar için Antalyalı siya-
silerden de veda mesajları geldi. CHP 
Antalya Milletvekili Sururi Çorabatır 
paylaşımında, Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Ali Bahar’ın ve-
fatını üzüntüyle öğrendim. Merhuma 
Allah’tan rahmet; ailesine, sevenleri-
ne ve ATSO camiasına başsağlığı ve 
sabır diliyorum” ifadelerine yer verdi. 
İYİ Parti Genel Sekreteri ve Antalya 
Milletvekili Uğur Poyraz yaptığı pay-
laşımda, “Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) ve Antalya Organize 
Sanayi Bölgesi (OSB) Başkanı çok 

kıymetli iş insanı Ali Bahar’ın vefat 
haberini derin bir üzüntüyle öğren-
dim. Kendisine Allah’tan rahmet, 
ailesine, sevenlerine ve Antalya’mıza 
sabırlar diliyorum. Başımız sağ olsun” 
ifadelerini kullandı. AK Parti Antalya 
Milletvekili Atay Uslu paylaşımında, 
“Antalya Ticaret ve Sanayi Odası ve 
Antalya Organize Sanayi Bölgesi Baş-
kanı Ali Bahar’ın elim bir kaza sonucu 
vefatını derin bir üzüntüyle öğrendik. 
Allah rahmet eylesin, mekanı cennet 
olsun… Ailesine, sevenlerine ve ATSO 
camiasına başsağlığı ve sabırlar dili-
yoruz” dedi. CHP Antalya Milletvekili 
Cavit arı yaptığı paylaşımda, “Kemer 
ilçemizde meydana gelen tekne 
kazasında Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) başkanımız Ali Bahar’ın 
vefat haberini üzüntüyle öğrendim. 
Merhuma Allah’tan rahmet, ailesine, 
sevenlerine başsağlığı ve sabır dili-
yorum” ifadelerini kullandı. Bir diğer 
CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya 
ise paylaşımında, “Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Sn. Ali Bahar’ın 
vefatını üzüntüyle öğrendim. Mer-
huma Allah’tan rahmet, sevenleri ve 
ATSO camiasına başsağlığı diliyorum” 
ifadelerine yer verdi.

BAŞKANLARDAN PAYLAŞIM 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 

Muhittin Böcek yaptığı paylaşımda, 
“Antalya Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Ali Bahar’ın elim bir kaza 
sonucu hayatını kaybettiğini üzüntüyle 
öğrendim. Merhuma Allah’tan rahmet, 
ailesi ve yakınlarına başsağlığı ve sabır 
diliyorum. Mekanı cennet olsun” dedi. 
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit 
Uysal paylaşımında, “Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası ve Antalya Organize 
Sanayi Bölgesi Başkanı’mız, şehrimizin 
önemli değeri, iş insanı, yol arkadaşı-
mız, sevgili dostum Ali Bahar’ı kaybet-
menin derin üzüntüsünü yaşıyorum. 
Kendisine Allah’tan rahmet, ailesine 
ve sevenlerine sabırlar diliyorum. 
Başımız sağ olsun” ifadelerini kullandı. 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan 
yaptığı paylaşımda, “Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası (ATSO) ve AOSB Başkanı 
Ali Bahar’ın vefat ettiği haberini üzün-
tüyle öğrendim. Ali Bahar’a Allah’tan 
rahmet, kederli ailesine, sevenlerine ve 
ATSO camiasına başsağlığı diliyorum” 
ifadelerine yer verdi. Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz paylaşımında, 
“Antalya Ticaret ve Sanayi Odası Başka-
nı’mız Ali Bahar’ı talihsiz bir kaza sonu-
cu kaybettiğimiz için derin bir üzüntü 
içindeyim. Şehrimiz açısından önemli 
bir değer olan Ali Bahar’a Allah’tan 
rahmet, ailesine ve Antalya’mıza baş-
sağlığı diliyorum” dedi. 

HABER MERKEZİ

BaHar’ın ölüMü KEntİ yaSa BoğDUATSO Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar’ın geçirdiği kazadan sonra vefat etmesi sebebiyle Antalyalı siyasetçilerden ve STK’lardan çok sayıda paylaşım yapıldı

acı haberi Vali verdi
Vali Hulusi Şahin, Kemer ilçesindeki tekne kazası 

sonrası hayatını kaybeden Ali Bahar’ın acı 
haberini Ali Bahar’ın yakınlarına kendisi verdi

AntAlyA Valisi Hulusi Şahin, 
Kemer ilçesindeki tekne kazası 
sonrası ATSO ve Antalya Organize 
Sanayi Bölgesi (OSB) Başkanı Ali 
Bahar’ın kaldırıldığı hastaneye 
geldi. Vali Şahin, Ali Bahar’ın vefat 
haberini yakınlarına kendisi verdi. 
Vali Şahin, acı haberi alarak göz-
yaşı döken Ali Bahar’ın yakınları-
na sarıldı. Daha sonra hastaneye 
girip, olayla ilgili bilgi alan Vali 
Şahin, çıkışta gazetecilere açıkla-
ma yaptı. Vali Şahin, Ali Bahar’ın 
kendi teknesinde kazaya maruz 
kaldığını belirterek, 112 ekiplerinin 
olaya 6 dakika içerisinde müdaha-
le ettiğini aktardı. Vali Şahin, “İlk 
müdahalenin ardından hastaneye 
kaldırıldı. Yapılan tüm müdaha-
lelere rağmen Sayın Ali Bahar’ı 
kurtaramadık. Kendisi Hakk’ın 
rahmetine kavuştu. Hepimiz çok 
üzüntülüyüz. Ali Bahar, Antal-
ya’nın yetiştirdiği çok çalışkan, 
atılgan ve vizyon sahibi bir sana-

yicimizdi. Hem ATSO Başkanımızdı 
hem de OSB Başkanımızdı. Türk 
milleti çok değerli bir sanayicisini, 
Antalya da çok kıymetli bir evla-
dını kaybetti. Hepimizin başı sağ 
olsun” dedi.

Kaza haberinin ardından İl Jan-
darma Komutanı Tuğgeneral Tarık 
Hekimoğlu, İl Emniyet Müdürü 
Orhan Çevik, Sahil Güvenlik Antal-

ya Grup Komutanı Sahil Güvenlik 
Yarbay Tolga Coşkun, Kemer 
Kaymakamı Ahmet Solmaz, Kemer 
Belediye Başkanı Necati Topaloğlu, 
Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, ATSO Meclis Başkanı 
Ahmet Öztürk, eski ATSO Başkanı 
Davut Çetin’in yanı sıra çok sayıda 
iş insanı, STK başkanları, turizmci-
ler de hastaneye geldi. Ali Bahar’ın 

cenazesi, yapılan işlemlerinin 
ardından Antalya Adli Tıp Kurumu 
morguna gönderildi. Polis ekipleri 
eşliğinde Kemer’den il merkezine 
getirilen cenazeyi, yakınları karşı-
ladı. 

Diğer yandan kazanın yaşandığı 
‘Alber’ adlı tekne, Kemer Marina’ya 
getirilerek bağlandı. Kazanın nasıl 
meydana geldiğiyle ilgili detaylar 
da ortaya çıktı. Ali Bahar’ın tek-
neden düşen minderi almak için 
denize girdiği, teknede bulunan ya-
kın arkadaşı M.S.Ç.’nin Ali Bahar’ı 
almak için geri manevra yaptığı 
sırada pervanenin Bahar’a çarptığı 
belirtildi. Olayla ilgili Kemer Nöbet-
çi Cumhuriyet Savcısı, talimatı ile 
M.S.Ç. gözaltına alındı. DHA
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Dünyadan 
kısa kısa

Küresel ölçekli 
yazılım sorunu!

KÜRESEL siber güvenlik firması 
Crowdstrike ve Microsoft kaynaklı bir 
sorun, dünyanın dört bir yanında çok 
sayıda banka, havayolu, telekomüni-
kasyon ve medya şirketinin hizmet-
lerinde kesintiye neden oldu. Bilişim 
hizmetlerindeki küresel sorun nede-
niyle birçok ülkede acil ameliyatlar er-
telenirken çok sayıda havalimanında 
da ulaşımda gecikmeler yaşandı.

İsrail’e saldırı: 
1 ölü, 4 yaralı

İSRAİL’İN başkenti Tel Aviv’e gece 
saatlerinde insansız hava aracı (İHA) 
ile saldırı gerçekleştirildi. İHA’nın bir 
binaya isabet ettiği aktarılırken böl-
geye çok sayıda polis ve sağlık ekibi 
sevk edildi. İsrail Ulusal Acil Servisi 
Magen David Adom (MDA) tarafından 
yapılan açıklamada, 1 kişinin hayatını 
kaybettiği, 4 kişinin de yaralandığı 
duyuruldu. 

Gazze’de sağlık 
felaketi tehdidi

FİLİSTİN Sağlık Bakanlığı akşam 
yaptığı açıklamada, İsrail saldırıların-
da altyapının tahrip edilmesi sonucu 
yerinden edilenlerin kaldığı çadır 
kamplarında ve nüfusun bulunduğu 
yerlerdeki atık su birikintileri ve ka-
nalizasyonlarda çocuk felcine neden 
olan poliovirüsün varlığının yeni bir 
sağlık felaketine yol açabileceği konu-
sunda uyardı.

Japonya’da 
şaşırtan olay!

JAPONYA’DA bir adam intihar 
etmek için önce gazı açıp ardından 
da vazgeçerek sigara yakması sonucu 
patlama yaşandı. Patlamada 8 kişi 
yaralandı. Patlamanın meydana 
geldiği dairede yaşayan 40’lı yaş-
lardaki erkeğin polisteki ifadesi ise 
kan dondurdu. Şahsın, “Odayı biraz 
havalandırdıktan sonra sigara yakın-
ca patlama meydana geldi” dediği 
öğrenildi. 

Ermenistan’da 
uçak düştü: 2 ölü

ERMENİSTAN’IN başkenti Eri-

van’ın 20 kilometre kuzeyindeki 

Kotayk bölgesinde orduya ait tek 

motorlu An-2 tipi eğitim uçağı 

düştü. Kaza sonucu 2 müretteba-

tın hayatını kaybettiği belirtildi. 

Ermenistan Savunma Bakanlığı 

Sözcüsü Aram Torosyan, kazada 

hayatını kaybeden pilotların 

ailelerine başsağlığı dileyerek 

kazayla ilgili soruşturma başlatıl-

dığını ifade etti.

Ukrayna’ya 
enerji desteği

İNGİLTERE Başbakanı Keir 

Starmer, Oxfordshire kentinde 

düzenlenen 4. Avrupa Siyasi Top-

luluğu Zirvesi’nin ardından ba-

sın toplantısı düzenledi. Zirvenin 

çok başarılı ve verimli geçtiğini 

belirten Starmer, Ukrayna’nın 

enerji ihtiyaçlarını desteklemeyi 

de içeren birçok taahhüdün gö-

rüşüldüğünü söylerken “Ne ka-

dar sürerse sürsün Ukrayna’nın 

yanında olacağız” dedi. 

Bangladeş’te 
bilanço artıyor

BANGLADEŞ’TE 1971’deki 

Bağımsızlık Savaşı’na katılanların 

ailelerine kamu sektöründe kon-

tenjan ayrılmasına karşı üniversi-

te öğrencilerinin gerçekleştirdiği 

protestolarda bilanço artıyor. 

Dün çıkan olaylarda 5 gösterici 

hayatını kaybetti. Ülkede Salı 

gününden bu yana düzenlenen 

protestolarda yaşanan şiddet 

olaylarındaki toplam can kaybı 

sayısı 50’ye yükseldi. 

DHA-İHA

SAğLIK ve Sosyal Hizmet Emek-
çileri Sendikası (SES) Antalya 
Şubesi Eş Başkanı Şükran İçöz, 
Sağlık Bakanı Kemal Memişoğ-

lu’nun “En büyük amacımız önce has-
ta memnuniyeti, sonra çalışan mem-
nuniyeti” açıklamasını eleştirdi. İçöz, 
yaptığı açıklamada, sağlık emekçile-
rinin hem sağlık hizmeti sunan hem 
de sağlık hizmeti alan bireyler oldu-
ğunu vurgulayarak, Bakan Memişoğ-
lu’nun açıklamasında kullanılan dilin 
özel hastane patronu Fahrettin Koca 
döneminden kalma piyasa dili olduğu-
nu belirtti.

SAĞLIK HİZMETLERİNDEN 
MEMNUNİYETSİZLİK

Şükran İçöz, mevcut sağlık sistemi-
nin vatandaşlar için yarattığı sorunla-
ra değindi. Sanal kuyruklarda muaye-
ne sırası bekleyen, 5 dakika ile sınırlı 
muayene yapılan hastalar, bir yıla va-

ran PET taramaları ve radyolojik gö-
rüntülemeler için verilen randevu sü-
releri, katkı payları ve ilave ücretler 
gibi sorunları dile getirdi. Ayrıca, bir-
çok ilacın SUT kapsamından çıkarıl-
dığını, uzun süre verem, çocuk felci, 
tetanos ve hepatit B aşılarının buluna-
madığını belirtti. İçöz, “Sağlığımızı kay-

bettik” diyerek, halkın sağlık hizmet-
lerinden memnuniyetsizliğine dikkat 
çekti. İçöz, sağlık emekçilerinin yaşa-
dığı zorluklara da vurgu yaptı. Düşük 
ücretler, yüksek kira maliyetleri, kreş 
imkânının olmaması, nitelikli besle-
nememe, mobbing, liyakatsiz yöneti-
cilerin baskısı, uzun çalışma süreleri 
gibi sorunların sağlık çalışanlarını tü-
kettiğini ifade ederek pandemi ve dep-
rem gibi olağanüstü durumlarda sağ-
lık emekçilerinin yaşadığı zorlukları 
da hatırlattı. Sağlık İstatistikleri Yıllı-
ğı 2022 verilerine göre, Türkiye’de kişi 
başı hekime müracaat sayısının OECD 
ve AB ülkelerine kıyasla oldukça yük-
sek olduğunu belirten İçöz, yüksek 
hastane başvuru oranlarının halkın 
daha fazla hasta edildiğini gösterdiğini 
söyledi. Şükran İçöz, 2022 yılında 100 
bin kişiye düşen ebe ve hemşire sayısı-
nın 365, hekim sayısının ise 230 oldu-
ğunu belirterek, OECD ortalamalarına 

göre Türkiye’nin oldukça geride oldu-
ğunu ifade etti.

İçöz, Sağlık Bakanı’na seslenerek, 
sağlık sistemindeki memnuniyetsizli-
ğin bilimsel ve tarafsız anketlerle de-
ğerlendirilmesi gerektiğini söyledi. 
Şükran İçöz, halkın ve sağlık emekçile-
rinin yararına olmayan mevcut sağlık 
sisteminin yeniden ele alınması gerek-
tiğini belirterek sağlık sisteminin inşa-
sında sağlık emekçileri, halkın örgütlü 
yapıları ve siyasi partilerle birlikte ça-
lışılması gerektiğini vurgulayarak çağ-
rısını yineleyerek, “İş kolunda ki emek 
ve meslek örgütleri başta olmak üzere, 
halkın örgütlü yapılarından olan ve en 
azından TBMM’de bulunan siyasi par-
tileri de dahil ederek birlikte sağlık sis-
temini tartışalım. Hep birlikte de yeni 
sağlık sisteminin inşası için birlikte ça-
lışma yürütelim diye çağrımızı yineli-
yoruz” ifadeleri ile açıklamasını son-
landırdı. HABER MERKEZİ

KEMER’DE turizmciler bir araya geldi. 
Kemer Belediyesi Başkanlık makamında 
yapılan toplantıya, Kemer Belediye Baş-
kanı Necati Topaloğlu, Kemer Belediyesi 
Meclis Üyesi ve Kemer Belediyesi Turizm 
Bürosu Sorumlusu Cansın Efir, Kemer Yö-
resi Tanıtım Vakfı (KETAV) Başkanı Volkan 
Yorulmaz ile yönetim kurulu üyeleri, Ke-
mer Turistik Otelciler ve İşletmeciler Birli-
ği (KETOB) Başkanı Dinçer Sarıkaya ile yö-
netim kurulu üyeleri, Kemer Turizmci ve 
İş İnsanları Derneği (KEMİAD) Başkanı 
Rıza Sönmez ile yönetim kurulu üyeleri, 
KETOB eski başkanı Tayyar Gül katıldı.

Toplantıda, turizm sektöründe yaşanan 
gelişmeler, Kemer tanıtımına daha fazla 
katkı sağlamak için yapılması gereken ça-
lışmalar ve projeler, Visit Kemer üzerin-
den Kemer tanıtımına ağırlık verilmesi 
gibi konularda fikir alışverişinde bulunul-
du. Toplantıda konuşan Belediye Başka-
nı Necati Topaloğlu, zor bir turizm sezo-
nu geçtiğini belirterek, turizmin ilerleyen 
günlerde daha iyi olacağına inandığını 
söyledi.  İHA

KÜLTÜR Mahallesi’nde bundan yaklaşık 10 ay 
önce eşyalı bir ev kiralayan Alexey Tyomkin, kli-
ma bakım hizmeti için çağırdığı bir şirket tarafın-
dan kendisine uygulanan ekstra ücret karşısın-
da neye uğradığını şaşırdı. Fiyatı yüksek bulan 
Alexey Tyomkin, firma tarafından kendisine faz-
la alınan ücretin ‘yabancı vergisi’ adı altında oldu-
ğunun belirtildiğini iddia etti. İtiraz eden Alexey 
Tyomkin’e ise fazla alınan ücret geri iade edildi. 

EKSTRA ÜCRET

Rusya-Ukrayna Savaşı’nın patlak vermesiyle be-
raber savaştan kaçarak Antalya’ya sığınan 27 ya-
şındaki yazılımcı Alexey Tyomkin, eşyalı olarak 
tuttuğu Kültür Mahallesi’ndeki evinde ikamet et-
meye başladı. Türkiye’ye yaklaşık 10 ay önce geldi-
ğini belirten Tyomkin, “Savaş’ın çıkmasının ardın-
dan, çok fazla Rus vatandaşın burada yaşadığını 

bildiğim için,  Antalya’ya geldim. Ev tuttuktan 
kısa bir süre klima arıza yaptı. Ben de internet 
üzerinden bulduğum bir klimacıyı çağırdım. 
Burası aynı zamanda bir şirketti. Gelen kişi-
ler genel bakım ve temizliği yaptıktan son-
ra 3 bin 500 lira ücret aldılar. Ardından 
kısa bir araştırmam sonrasında bu ba-
kım ücretinin bin 500 lira olduğunu öğ-
rendim. Bu kişilerle tekrar irtibata geçip, 
ücretin neden yüksek olduğunu söyledi-
ğimde bana; bin 500 lirasının bakım üc-
reti, 2 bin liranın ise yabancılardan alınan 
bir tür ekstra vergi olduğunu söylediler. Böyle bir 
madde veya kanun olduğunu sorduğumdaysa, 
önce cevap vermediler” dedi.

İTİRAZ EDİNCE ALABİLDİ

Ücretin çok yüksek olmasından dolayı parası-

nın 2 bin lirasının geri iade edilmesini talep etti-
ğini ancak karşılık görmediğini söyleyen Tyom-
kin, bunun üzerine şikâyette bulunduğunu 

ifade ederek, “Şirketin internet sayfasına ko-
nuyla ilgili yorum yaptım ve polise şikâyet 
edince şahıslar geri adım atarak paramı 
iade ettiler. Bir yanlış anlaşılma olduğu-
nu ve böyle bir ekstra ücret olmadığını 
söylediler. Ardından Antalya’da normal-
de bin liraya temizlik yapan bir Rus klima 

temizlikçisi bulup yaptırmak zorunda kal-
dık” dedi. Kendini aldatılmış hissettiğini ifa-

de eden Tyomkin, “Ücreti vermek bile sorun değil 
ancak bir yabancı yine aldatıldığı hissiyle kalıyor. 
Rusya’da tam olarak ne kadar ve ne için ödeme 
yaptığınızı biliyorsunuz. Ancak Türkiye’de durum 
böyle değil. Her zaman tetikte olmak zorundasınız. 
Bu can sıkıcı bir durum” diye konuştu.

TMMOB Çevre Mühendisleri Oda-
sı Antalya Şubesi 6. Dönem Yönetim 
Kurulu, Antalya’nın artan gürültü 
kirliliğine dikkat çekerek, “Kentlerde 
yaşayan insanlar olarak en fazla ma-
ruz kaldığımız kirlilik türlerinden biri 
çevresel gürültüdür. Tarihsel, kültü-
rel ve coğrafi yapısının yanında ik-
limsel özellikleri ile de turizmin baş-
kenti konumunda olan Antalya’da, 
eğlence yerlerinden kaynaklı çevre-
sel gürültü şikâyetlerinin, özellikle 
Kaleiçi gibi yoğun turist ve ziyaretçi 
alan bölgelerinde, her geçen gün gi-
derek arttığı görülmektedir. Bu kap-
samda, Antalya’da çevresel gürültü 
yönetiminden sorumlu olan kamu 
kurumları denetimlerini titizlikle yü-
rütmektedir” ifadelerine yer verdi.

Antalya’da çevresel gürültü yö-
netiminden sorumlu olan kamu ku-
rumları denetimlerini titizlikle yürüt-
mekte olduğunu aktaran TMMOB 
Çevre Mühendisleri Odası, “Antal-
ya’da “Çevresel Gürültü Kontrol Yö-
netmeliği”  çerçevesinde Kemer, 
Manavgat ve Alanya olmak üzere 
denetim yetkisi olan üç Belediyemiz 
bulunmaktadır. Bu üç belediyenin 

dışındaki tüm ilçelerde çevresel gü-
rültü konulu denetimler Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği İl Müdürlü-
ğü tarafından gerçekleştirilmektedir. 
İl Müdürlüğü tarafından şikâyetle-
re istinaden ve planlı denetimler yo-
ğun şekilde gerçekleştirilmekte ve 
ilgili yönetmelikteki sınır değerle-
rinin aşımının tespiti halinde ida-
ri yaptırımlar uygulanmaktadır. An-
cak,  bahse konu denetimler yoğun 
şekilde devam etmesine rağmen hal-
kın gürültüden duyduğu rahatsızlığı-
nın devam ettiği bilinmektedir” açık-
lamalarına yer verdi. İl Müdürlüğü 
tarafından şikayetlere istinaden ve 
planlı denetimler yoğun şekilde ya-
pılmakta ve ilgili yönetmelikteki sı-
nır değerlerinin aşılması durumunda 
idari yaptırımlar uygulandığını ak-
taran TMMOB Çevre Mühendisleri 
Odası, “Çevre Mühendisliğinde kay-
nakta önlem esastır. Bu bağlamda, 
eğlence yerlerinin açılacağı alanların 
belirlenmesi dolayısıyla kentsel kri-
tik öneme sahiptir. Bunun yanında 
eğlence yerlerinin ruhsatlandırılma-
sı ile müzik yayın izin belgesi süreç-
leri de çevresel gürültü yönetiminin 

temel dinamiklerindendir. Bu neden-
le, eğlence mekânlarını işletenlerin 
ruhsat ve müzik yayın izin belgele-
rindeki şartlara hassasiyetle uyma-
ları halinde, vatandaşların gürültü 
maruziyetleri azalabilecektir” ifade-
lerine yer verdi.

DİJİTAL ÇÖZÜM ÖNERİSİ

Problemlerin çözümü için yeni 
yaklaşımlara ve bilgi değişimleri-
ne ihtiyaç duyulduğunu vurgulayan 
TMMOB Çevre Mühendisleri Oda-
sı Antalya Şubesi 6. Dönem Yönetim 
Kurulu, “Bu problemlerin çözümü 
için yeni yaklaşımlara, bilgi deği-
şimlerine ihtiyaç olduğu ortaya aşi-
kardır. Teknolojinin hayatımızın her 
alanına girdiği böyle bir dönemde 
çevresel gürültü yönetiminde de di-
jital çözümlere yer verilebilir. Örne-
ğin, Avrupa’da ve ülkemizde de hâli-
hazırda kullanılmakta olan çevresel 
gürültü uzaktan izleme sistemi An-
talya’da özellikle eğlence sektörünün 
yoğun olduğu bölgeler için çözüm 
önerisi olarak gündeme alınabilir” 
sözleri ile açıklamalarını sonlandırdı. 
HABER MERKEZİ 

Sağlık SiStemi
baştan değişmeli
Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası (SES) Antalya Şubesi Eş Başkanı Şükran İçöz; 

Sağlık Bakanı’nın sözlerini eleştirerek yeni sağlık sistemi inşası için çağırıda bulundu

ŞİKayEt EdİncE  
parasını GErİ aldı

Rusya-Ukrayna Savaşı’ndan kaçarak Antalya’ya yerleşen yazılımcı Alexey Tyomkin, 
klima bakım hizmeti için kendisinden yüksek ücret alındığını iddia etti. Alexey Tyomkin 

şikayet etmesi üzerine ise fazla alınan ücretin kendisine geri ödendiğini belirtti

Gürültü kirliliğine 
dikkat çektiler

TMMOB Çevre Mühendisleri Odası Antalya Şubesi 6. Dönem Yönetim Kurulu, 
Antalya’daki çevresel gürültü kirliliği sorununun giderek arttığını vurguladı

turizmciler Visit 
Kemer için toplandı
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Özlem
 SOYDAN

İlklerin adamı
Erden Eruç

Erden Eruç; tam bir 
maceraperest ve rekor 
canavarı, hali hazırda 

18 rekora imza atarak 
Guinness Dünya Rekorları 
Kitabı’na adını yazdıran 
efsane bir isim... Dağcı, 
bisikletçi, denizci…

Devrialem, 
çocukluğumdan bu yana 
beni en çok heyecanlandıran 
kelimelerden biridir. 
Bunu da beynime kazıyan 
Jules Verne’in ‘80 Günde 
Devrialem’ kitabıdır ve 
bu kitap birçok kez beyaz 
perdeye yansımıştır.

Eruç’un asıl amacı bu 
işi tamamen kas gücüyle 
yapabilmekti. Bu işi 
1997’den itibaren kafaya 
koymuş, belki de bir 
başlangıç noktası ararken 
trajik bir olay yaşamıştır. 
2002 yılında birlikte kaya 
tırmanışı yaparken arkadaşı 
Göran Kropp hayatını 
kaybediyor. Göran Kropp, 
İsveç’ten Nepal’e kendi 
kamp yükünü bisikletiyle 
çekerek Everest’e tırmanmış 
bir dağcı. O da bir kas 
gücü canavarı. Arkadaşının 
ölümünün ardından hayatın 
çok kısa olduğuna kanaat 
getirip planlarını devreye 
sokar, öncelikle arkadaşının 
anısına 6 kıtanın en yüksek 
zirvelerini seçerek 6 zirve 
projesini başlatır. İlk zirvesi 
için 9 bin kilometre pedal 
çevirir.

2006 yılına gelindiğinde 
ona bir ilki yaşatacak 
olay gerçekleşir. Kanarya 
Adaları’ndan kürek çekerek 
tam 96 günde Atlas 
Okyanusu geçişini tamamlar 
ve bu ona ‘Kürekle 
okyanus geçen ilk Türk’ 
olma unvanını kazandırır. 
Hayatta hep böyle olmaz 
mı? Sadece başlamak 
gerekir, sonra gerisi çorap 
söküğü gibi gelir. Tecrübe 
kazandıkça asla orada 
kalmaz hep daha büyük 
planlar arka arkaya gelmeye 
başlar. Başarmak böyle 

bir his ‘bunu başardıysam 
bunları da başarırım’ der ve 
o da artık daha büyük bir 
adım atar.

2007-2012 yılları arasında 
tam tamına 5 yıl 11 günde 
kas gücüyle devrialemi 
tamamlayan tarihte ilk ve 
tek kişi olarak daha büyük 
bir başarıya imza atar. Aynı 
zamanda üç okyanusu 
kürekle geçen tek kişidir. 
Okyanus kürekçisi olarak 
üst üste birçok rekora imza 
atan çılgın bir Türk.

Düşünsenize bir kayık iki 
kürekle hiçliğin ortasında 
büyük bir mücadele. Nasıl 
bir psikoloji, nasıl bir 
azim algılamakta güçlük 
çekiyorum. Bu çılgınlığı 
yapanın da bir Türk olması 
nasıl da gururlandırıyor 
insanı anlatamam.

Kıtaları kürekle geçerken 
Altı Zirve Projesi’ne de 
devam etti. Bu yolculuk 
yatay ve dikey olarak 
sürdü. Everest, Elbrus ve 
Aconcagua zirvelerini 
bütçeden kaynaklı sorunlar 
nedeniyle es geçse de 
Denali, Kosciuszko, 
Kilimanjaro zirvelerini 
tırmanışa kadar olan 
yolları yine bisikletiyle 
tamamlayarak bu zirvelere 
ulaştı.

Bu uzun yolculuğun 
masrafının yarısını kendi 
bütçesinden finanse etti.

Bütün bu maceralarını 
‘Dalgalar Beni Çağırır’ 
kitabında topladı.

Benim en çok merak 
ettiğim ise denizleri mesken 
tutmuş maceraperestler 
ya da gezginler normal 
hayata nasıl dönüyor? 
Onlar sabit, normal bir 
hayat yaşayabilirler mi? 
Hiç sanmıyorum. Eninde 
sonunda en çok var 
olabildikleri alanlara geri 
dönerler.

Bence Eruç da en kısa 
zamanda başka bir projeyle 
yine yollara düşecek.

Türkiye Tabiatını koru-
ma Derneği (TTkD) Bi-
lim Danışmanı Dr. 
erol kesici, Türki-

ye genelinde son yıllar-
da çok sayıda göl ve su 
kaynağının kuruma-
sı, aşırı kirlilik ve ciddi 
düzeyde su kayıpları 
yaşanması gibi sorun-
lar nedeniyle 2023 yı-
lında Cumhurbaşkan-
lığı kararnamesiyle 
oluşturulan Ulusal Su 
kurulu’nun son toplan-
tısında, ‘su kanunu’nun 
acil yasalaştırılmasını 
gündeme getirdi. Dr. erol 
kesici, Tarım ve Orman Baka-
nı ibrahim yumaklı, Su yöneti-
mi Genel Müdürü Afire Sever ve 
kurul üyelerinin katıldığı toplantıda, 
kuraklığın ve taşkınların önlenmesinin, 
yıllardır yaşanan su sorununun en önem-
li çözüm yolunun ‘su kanunu’ olduğuna yö-
nelik sunum yaptığını açıkladı. Dr. kesici, “30 
yılı aşkın süredir taslak çalışmaları içerisinde 
defalarca yer aldığım su kanununun acilen 
yasalaşması konusu, Bakan yumaklı, Genel 
Müdür Sever ve kurul üyelerince ilke ola-
rak öne çıkartıldı ve bundan büyük mutluluk 
duydum. kendilerine teşekkür ederim” dedi.

KULLANMA SUYU İÇİN                      
ARITILMIŞ DENİZ SUYU

Su yönetiminden çok sayıda kurum ve ku-
ruluşun koruma-kullanma konusuyla ilişkili 
olmasına rağmen, kurumlar arasındaki yet-
ki çakışmalarının süreklilik kazandığına dik-
kati çeken Dr. kesici, “Bunun so-
nucunda da yer üstü ve yer 
altı su kaynaklarımızla ilgi-
li potansiyel giderek azalıyor. 
korumak yerine kullanmak 
daha öne çıkıyor. Bilhassa Bod-
rum gibi turizm ve kıyı kentle-
rinde içme-kullanma suyu ko-
nusunda çok büyük sıkıntılar 
yaşanmaktadır. Bodrum’da bir 
kısım tesis ve konutlarda içme 
suyu dışındaki temizlik, havuz, 
çim sulama gibi kullanımda de-

niz su-
yundan ters 
ozmosla arıtımla elde 
edilen su kullanımı yaygınlaşmakta. Bu ko-
nuda uygun deniz sularının kullanma suyu 
olarak kullanımı çok daha kolay. Bu tür sis-
temlerin teşvik edilmesi önemli” dedi.

‘SUYUN DEĞERİ PARAYLA KORUNMAZ’

Su hasadının mutlaka yapılmasının yanı 
sıra suların arıtılarak kullanımının kuraklık 
etkilerinin azaltılması ve suyun korunması 
için alınabilecek acil önlemler olduğunu dile 
getiren Dr. kesici, “Marmara Denizi’ndeki 

müsilaj artışı konusunda sadece de-
nizlerdeki azot-fosfor kirliliğinin ar-
tışının önlenmesi, arıtma sistemle-
riyle yeterli olmayacak. Denizlerin 
giderek yok olan biyolojik tür çe-
şitliliği, ekosistem bütünlüğünün 
korunmasıyla sağlanacaktır. Su-
yun değeri, çiftçilerin ürünlerinin 
tarım teknolojileriyle desteklene-
rek, bütünlük içerisinde olmasıyla 
daha iyi korunup, değerlenecek-
tir. Ayrıca suyun korunmasıyla il-
gili ‘kullanan öder, kirleten öder’ 

bakışından 
vazgeçilmeli. Su-

yun değeri parayla koruna-
maz” diye konuştu.

Suyun kişisel ve evsel kullanımlar için te-
mel insan ihtiyaçlarını karşılamak için kul-
lanma ve uluslararası insan hakları huku-
ku tarafından korunduğuna da dikkati çeken 
Dr. kesici, “Su, şimdiye kadar bütün uya-
rı, bilgilendirme, eğitim ve cezai işlemle-
re rağmen çok başlılık ve popülist davranış-
lar nedeniyle korunamamış, bugün kirlilik 
ve kuraklık ülkemiz için çok ciddi boyutla-
ra ulaşmıştır. ülkemizde her geçen gün kul-
lanılabilir su kaynaklarının giderek kuru-
ması, suyun kullanımındaki kurumlar arası 
uyumsuzluk, buharlaşma oranının, su sevi-
yesinin korunamaması sonucu artışı, mikro 
klima değişimleri, su kalitesinin olumsuzlu-
ğu ve bu kalitesizliğin ve doğadaki tahriba-
tın insan eliyle yapıldığı oldukça açıktır. Bu 
nedenlerle, her şeye dokunan suyun, su kay-
naklarının korunması adına ortaya koyulan 
hedeflerin varlığı oldukça önemli bir karar-
dır. kuraklığın ve taşkınların önlenmesinin 
ilk adımı, su kanununun yasalaşması olmalı-
dır” dedi.  DHA

su kAnunu 
yAsAlAşmAlı

Ulusal Su Kurulu Üyesi Dr. Erol Kesici, yıllardır yaşanan su sorununun en 
önemli çözüm yolunun ‘su kanunu’ olduğunu belirterek, “Kuraklığın ve 

taşkınların önlenmesinin ilk adımı, su kanununun yasalaşması olmalıdır” dedi
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AT YARIŞI TAHMİNLERİ
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ANKARA

İZMİR

DİYARBAKIR  

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

5.3.9.6 / 5 / 2.3.1.7 / 7.1.5 / 4.5.7.8.6 / 4.1.11 

4.3.11 / 10.2.1.5 / 2.4.3.8.1 / 5.4.6 / 5.1 / 6.2 

5 / 9 / 3.2.4.9 / HEPSİ / 2.3.1.6.5.7 / 5.1.9.7 

GÜNÜN BANKOSU 
2.AYAK AKDAĞ FIRTINASI (5) 

GÜNÜN BANKOSU 
2.AYAK TERMELİ KIZI (9)

Beşiktaş 
taktik çalıştı 

Beşiktaş, Slovenya kampındaki 
yeni sezon hazırlıklarına, yaptığı 

antrenman ile devam etti. Teknik 
Direktör Giovanni van Bronckhorst’un 
yönetiminde yapılan idman, kondisyon 
ve taktik çalışmasıydı. Isınma koşu-
larıyla başlayan antrenman, 5’e 2 top 
kapma ve taktik çalışmasıyla devam 
etti. İdman, dar alanda oynanan çift 
kale maçla sona erdi.   

Fenerbahçe’de 
rota Lugano 

Teknik Direktör Jose Mourinho 
yönetimindeki Fenerbahçe, 

Şampiyonlar Ligi 2. Ön Eleme Turu ilk 
maçında İsviçre’nin Lugano takımına 
konuk olacak. 23 Temmuz Salı saat 
21.30’da oynanacak karşılaşmaya, 
İsviçre’nin Thun şehrinde bulunan 
Stochorn Arena ev sahipliği yapacak. 
Fenerbahçe, 2. ve 3. eleme turlarını 
geçmesi durumunda play-off turuna 
yükselecek.  

Alvaro Morata
Milan’a imza attı 

İtalyan temsilcisi Milan, İspanyol 
forvet oyuncusu Alvaro Morata’yı 

renklerine bağladığını açıkladı. Konuya 
ilişkin Milano temsilcisinin resmi 
internet sitesinden yapılan açıklamada, 
Morata ile imzalanan sözleşmenin 30 
Haziran 2028’e kadar olduğu ve 1 yıl 
daha uzatma opsiyonu bulunduğu 
belirtildi. Morata, Milan’da 7 numaralı 
formayı giyecek.

Jaden Philogene
Aston Villa’da 

İngiltere Premier Lig ekiplerinden 
Aston Villa, Hull City’den 22 

yaşındaki İngiliz kanat oyuncusu Jaden 
Philogene’i renklerine bağladığını 
açıkladı. Hull City’de geçen sezon ser-
gilediği başarılı performansla dikkat 
çeken Jaden Philogene’in yeni adresi 
belli oldu. Premier Lig temsilcisi Aston 
Villa, altyapısından yetişen 22 yaşında-
ki İngiliz kanat oyuncusunu 1 sezonun 
ardından yeniden geri döndü. 

Formula 1’de
yarış zamanı 

Formula 1’de heyecan bu hafta 
sonu yapılacak Macaristan Grand 

Prix’siyle devam edecek. Formula 
1’de sezonun 13. yarışı Macaristan’da 
gerçekleştirilecek. Macaristan Grand 
Prix’si, 4 bin 381 metre uzunluğundaki 
Hungaroring Pisti’nde 70 tur üzerinden 
yapılacak. Yarışta sıralama turları bu-
gün TSİ 17.00’de, yarış ise 21 Temmuz 
Pazar günü TSİ 16.00’da başlayacak.

Gaziantep’ten 
takıma takviye 

Gaziantep Futbol Kulübü, son 
olarak Fransa Ligi takımlarından 

Paris FC forması giyen ön libero 
Cyril Mandouki’yi kadrosuna kattı. 
Kariyerinde farklı takımlarla 357 resmi 
karşılaşmaya çıkan Mandouki, 10 gol, 9 
asist yapma başarısı gösterdi. Tecrübeli 
futbolcu Martinik Milli Takımı’nda da 
12 kez forma giydi.  

Türk futbolunda kaos biter mi?
Tabi ki bitmez…
Bugüne kadar bitmedi ki bundan sonra 

da bitsin.
Geçtiğimiz sezonu tartışmalar, kavgalar, düello 

davetleri, skandallarla kapatmıştık. 
Yeni sezonu da yine tartışmalarla açacağız gibi 

duruyor. 
Çünkü daha lig başlamadan tantanası başladı 

bile. 
Neyle başladı?
Türkiye Futbol Federasyonu seçimleri ile 

başladı. 
Bugüne kadar neden istifa etmediğin bir türlü 

anlayamadığımız bu yetmezmiş gibi bir de 
yeniden başkan adaylığına soyunan Mehmet 
Büyükekşi TFF genel kurulunda seçimi İbrahim 
Hacıosmanoğlu’na kaybetti. 

Hatta tüm gazetecilerin, tüm futbol 
kamuoyunun Mehmet Büyükekşi’nin önde 
olduğunu söylemesine karşın kaybetti.

5 oy farkla kaybetmiş olsa dahi bana göre hiç 
beklemediği bir hezimet ile salondan ayrıldı. 

Elbette kaybetmesinin pek çok nedeni var. 
Zaten şapkasını önüne koyup düşünse, neden 

seçimi kaybettiğinin yanıtını da bulacaktır. 
Gelelim kazanan tarafa. 
Böylesi skandallar ile geçen bir dönemin 

ardından değişim elbette önemli. 
Çünkü Türk futbolunun bu değişime 

ihtiyacı vardı. 
Ancak İbrahim Hacıosmanoğlu’nun 

geçmişte Trabzonspor başkanlığı yaptığı 
dönemi hatırlarsak açıkçası bizi nelerin 
beklediğini pek kestiremiyoruz. 

Umarım İbrahim Hacosmanoğlu da geçmişten 
ders almayı başarmıştır. 

Çünkü Türk futbolunu yönetmek, futbol 
kulübü yönetmeye asla benzemiyor. 

TFF başkanı ve yönetimi; adil olmalı, tarafsız 
olmalı, eşit olmalı, hakkaniyetli olmalıdır. 

Bunları başarabilirse Türk futbolundaki 
değişimi olumlu anlamda görebiliriz.

Ancak geçmişte olduğu gibi bir yönetim 
anlayışı ile devam ederse çok daha büyük 
kaosların içinde kendimizi bulabiliriz. 

Artık Türk futboluna kaos değil huzur 
gerekiyor. 

Yeni sayfa açıp, yeni şeyler söylemeliyiz…

Osman
 ÖZTOKMAK

Kaos değil 
huzur lazım

CİMnASTİK Erkek Milli Takımı 
sporcuları Ferhat Arıcan, Adem Asil, 
Ahmet Önder, İbrahim Çolak ve 
Emre Dodanlı, Paris 2024 Olimpiyat 
Oyunları için törenle Fransa’ya uğur-
landı. Olimpiyat hazırlıklarına An-
talya’da devam eden sporcular için 
Antalya Havalimanı Dış Hatlar CIP 
salonunda tören düzenlendi. Tören 
sonrası sporcularını Paris 2024 Olim-

piyat Oyunları’na gururla uğurladı-
ğını dile getiren Türkiye Cimnastik 
Federasyon Başkanı Suat Çelen, An-
talya’da iyi bir kamp dönemi geçir-
diklerini ifade etti. Milli sporcuların, 
İstanbul aktarmalı Paris’e gidecek ilk 
kafilede yer aldıklarını belirten Çe-
len, “Gerçekten mükemmel bir şekil-
de sporcularımızı Paris’e uğurladık. 
Güle güle gittiler, inşallah güle güle 

geri gelirler. Dualarımız onlarla ola-
caktır. Umarım emeklerinin karşılık-
larını alırlar” dedi. Milli sporcuların 
Antalya’dan olimpiyatlara uğurla-
manın gurur ve mutluluğunu ya-
şadıklarını aktaran Antalya Genç-
lik ve Spor İl Müdürü Yavuz Gürhan 
ise Paris 2024 Olimpiyat Oyunları’n-
da sporculara başarı dileğinde bu-
lundu.  İHA

BUrDUr’DA 2024-2025 sezonu 
hazırlıklarını sürdüren Antal-
yaspor, Katar 2. Lig ekiplerin-
den Al Khor ile hazırlık maçın-

da karşı karşıya geldi. İstiklal Stadı’nda 
oynanan karşılaşmaya Ataberk, Bu-
rak, Erkan, Osman, Efecan, Arda, Emir, 
Mert, Civan, Mehmet ve Yannick ilk 
11’i ile başlayan Antalyaspor mücade-
lenin ilk yarısını 1-0 mağlup tamam-
ladı. İkinci yarıya Doğukan, Erdoğan, 
Gerxhaliu, Harun, Güray, Burak, So-
ner, Kaluzinski, Van de Streek, Safu-
ri ve Djenepo 11’i ile başlayan Antal-
yaspor rakip takımın ikinci yarının ilk 
dakikasında attığı golle 2-0 yenik du-
ruma düştü. 66. dakikada yeni trans-
fer Moussa Djenepo’nun ayağından 
bulduğu golle farkı bire indiren Antal-
yaspor, mücadelenin ilerleyen daki-
kalarında etkili ataklarını gole çevire-
meyince karşılaşmayı 2-1 kaybetti. Al 
Khor takımının iki golünü de Yohan 
Boli kaydetti. Maç ile birlikte Burdur 
kampını tamamlayan Antalyaspor An-
talya’ya geri döndü. Antalyaspor’un 
burada yapacağı 1 günlük tatilin ardın-
dan ikinci kamp dönemini geçirmek 
üzere Erzurum’a gideceği öğrenildi.

BU KAMPI ÇOK İYİ BİTİRDİK

Maçın ardından 11 günlük Burdur 
kampını ve hazırlık maçlarını değerlen-
diren Teknik Direktör Alex de Souza; 
“Burdur şehri bizi çok iyi karşıladı. Bu-

rada çok iyi bir yapı var. Elimizden ge-
len en iyi şekilde biz de burada çalıştık. 
Şimdi ikinci etapta Erzurum’da hazır-
lıklarımıza devam edeceğiz. Bu kampı 
çok iyi bitirdik. Buradan sonra daha Er-
zurum var. Bir haftadan fazla bir süre 
içerisinde de orada çalışmalarımızı ger-
çekleştireceğiz. Burada iki maç oyna-
dık. Erzurum’da da hazırlık maçlarımız 
olacak. Bu şekilde hazırlıklarımız de-

vam edecek” dedi.
Gazetecilerin yeni sezonda Antal-

yaspor’un oyun planının nasıl olacağı 
sorusunu da yanıtlayan Brezilyalı tek-
nik adam; “Futbolda gol atan kazanı-
yor. Biz de bunu yapmaya çalışacağız. 
En iyi futbolumuzu oynamaya çalışa-
cağız” ifadesinde bulundu. Kamp dö-
neminde gençlerin ağırlıkta olduğu-
nu ve takımın içinde gençlere yer verip 

vermeyeceği sorusu üzerine alt yapı-
nın her zaman bir takımı desteklediği-
ni söyleyen Alex de Souza, “Kulübün 
altyapısının kulübe her zaman yardı-
mı olmuştur. Tabii ki genç futbolcu-
lar da bize her zaman yardımcı oluyor. 
Ama biz mücadeleci bir takım kurma-
yı hedefliyoruz. Bu şekilde de çalışma-
larımız devam edecek” şeklinde konuş-
tu.  İHA

Alex de SouzA
SiStemi AnlAttı
Antalyaspor Teknik Direktörü Alex de Souza, Al Khor’a 2-1 mağlup oldukları hazırlık maçının 

ardından yaptığı açıklamada, “Yeni sezonda mücadeleci bir takım kurmayı hedefliyoruz” dedi

Antalyalı cimnastikçiler
Paris 2024’e uğurlandı
Paris 2024 Olimpiyat Oyunları’nda cimnastikte Türkiye’yi temsil edecek 

Artistik Cimnastik Erkek Milli Takımı sporcuları Ferhat Arıcan, Adem Asil, 
Ahmet Önder, İbrahim Çolak ve Emre Dodanlı, Fransa’ya törenle uğurlandı Pehlivanlardan

Kocagöz’e ziyaret
TArİHİ Kırkpınar ve Dirmil Altın Sipsi 

Yağlı Güreşlerinde dereceye giren peh-
livanlar, Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz’ü ziyaret etti. Ziyaretten duy-
duğu memnuniyeti dile getiren Başkan 
Kocagöz, ata sporu güreşe pehlivanlar 
yetiştiren Varsak Güreş Takımı’nı işaret 
ederek, “Varsak yalnız değil. Artık, kar-
deşlerimin bir abisi var” dedi. Ata spo-
ru güreşi çok önemsediğini dile getiren 
Başkan Kocagöz, yeğenlerinin de pehli-
van olduğunu hatırlattı.

Başkan Kocagöz, “Gençlerimiz spo-
ra yönelmezse kötü alışkanlıklar edinir. 
Bu yüzden biz Kepez’de 7 ana başlık al-
tında 107 proje ile yola çıktık. Bu başlık-
lardan en önemlisi ‘Spor Şehri Kepez’. 
Bunun için ne gerekiyorsa yapacağız” 
diye konuştu.  İHA



Finike Belediye Başkanı Mustafa Ge-
yikçi, TBMM tarafından görüşülen Hay-
vanları koruma Yasası’nda planlanan 
değişikliğe karşı çıktıklarını belirtti. Yap-
tığı yazılı açıklamada sokak hayvanları-
nın yaşam haklarının ötanazi yöntemi 
ile alınmasının insanlık dışı bir uygula-
ma olduğunu ifade eden Başkan Geyik-
çi, açıklamasını şöyle sürdürdü: “Sokak 
hayvanları ile ilgili yaşanan sorunun çö-
zümü hayvan dostlarımızın ötanazi ya-
pılarak yaşam haklarının alınması ol-
mamalıdır. Bu sorunun çözümü hayvan 
ticaretinin önüne geçilmesi, sokak hay-
vanlarının sahiplendirilmesi konusunda 
bilinçlendirme çalışmalarının yapılma-
sı ve belki de en önemlisi belediyelerin 
hayvan barınaklarının koşullarının dü-
zeltilmesi ve yeni barınakların inşa edi-
lebilmesi için merkezi hükümet tarafın-
dan destek verilmesidir. Daha büyük ve 

şartları çok daha 
iyi oluşturul-
muş hayvan ba-
rınaklarının in-
şası için orman 
arazilerinden be-
lediyelere tahsis 
edilmesi gerekmektedir. Bununla birlik-
te belediyelerimize maddi olarak des-
tek olunmalı, verilen destekler artırılma-
lıdır.”

Özellikle belediyelere ait barınakların 
koşullarının güçlendirilmesi ve yeni ba-
rınakların yapılabilmesi konusunda ve-
rilecek desteklerin çalışmalarda ellerini 
güçlendireceğini aktaran Başkan Geyik-
çi, “Belediyeler olarak kendi bütçeleri-
miz içerisinden yaptığımız harcamaların 
dışında hayvanseverlerimizden aldığı-
mız desteklerle patili dostlarımıza des-
tek olmaya çalışıyoruz” dedi.  DHA
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AnTAlYA’nın Döşemealtı ilçesinde 
bulunan killik Mahallesi’nde arazide kı-
şın buğday ekilen tarlalar, yaz aylarında 
hasadın yapılmasıyla halı işletmelerine 
açılıyor. Arazi sahipleri ya da işletme-
ler, aralarında yüz yıllık olanların da bu-
lunduğu halı ve kilimleri önce tamir edi-
yor, ardından mikroplardan arındırmak 
için steril havuzlara sokuyor. Onarım ve 
sterilizasyon işleminin ardından güne-
şe serilen halı ve kilimlerin renkleri sol-
durulup, pastele dönüşmesi sağlanıyor. 
Milyonluk değere sahip halı ve kilimler, 
güneşin altında belirli aralıklarla tersi ve 
düzü çevrilerek nemi ve sıcağı iyi şekil-
de alması ve renklerin tonlamasının sağ-
lamlaşması sağlanıyor. Serildikleri alanı 
“halı tarlasına” çeviren el dokuması halı 
ve kilimler tam bir renk cümbüşü oluş-
tururken, güneşin altında mikroplardan 
arınıp, renk tonları oturduktan sonra sa-
hiplerine teslim ediliyor.

GÜNEŞ BATINCA GELİYORLAR, 
DOĞUNCA GİDİYORLAR

90 dönümlük arazide serili yaklaşık 20 
bin halı görsel şölen oluşturuyor. Ara-
larında 400 bin liralık halının da bulun-
duğu halılar, akşam saatlerinde ise ara-

zi sahipleri tarafından değişimli olarak 
tutulan nöbetle sabaha kadar hırsızla-
ra ve yağmura karşı korunuyor. Güne-
şin batmasıyla birlikte araziye kangal 
köpekleriyle gelen gençler, halı tarlası-
nın çevresini yabani hayvan ve hırsız-
lık olaylarına karşı kol açan ediyor. Tarla-
nın üç tarafına koyulan römorklarda da 
çalışanlar akşam yemeğini yiyerek, çay, 
kahve ve meşrubat içip nöbeti tamamlı-
yor. nöbet sırasında uykusu gelenler ise 
bu römorklarda uyuyabiliyor.

NÖBET SABAHA KADAR SÜRÜYOR

kangal köpeği ile birlikte tarla çevre-
sinde nöbet tutan gençlerden Halil Mert 
Topkara, kış aylarında ekilen tarlaların 
mahsul verdikten sonra biçildiğini ve ar-
dından tarlanın halılar için kullanıldı-
ğını söyledi. Halıların son derece değer-
li olduğunu belirten Topkara, “Akşamları 
değişmeli nöbet tutuyoruz. Domuz gibi 
yırtıcı hayvanlar oluyor. Bunlar bekçile-
rimize saldırabiliyor veya halıları yırta-
bilirler. Onlara karşı köpekle uzaklaştırı-
yorum. en ufak seste hemen havlamaya 
başlıyorlar, hırsızlık amacıyla gelen olur-
sa ses çıkartarak onları kaçırıyorlar. Gece 
gündüz nöbetteyiz zaten” dedi. İHA

Şehir bostanlıklarında
ilk hasat gerçekleŞti

Büyükşehir Belediyesi tarafından Çevre Eğitim ve İnovasyon 
Merkezi’nde oluşturulan şehir bostanlıklarında ilk hasat gerçekleştirildi

AntAlyA Büyükşehir Be-
lediyesi Park ve Bahçeler 
Dairesi Başkanlığı ile İklim 
Değişikliği ve Sıfır Atık Da-

iresi Başkanlığı’nın ortak yürüttüğü 
“Kent Bostanlığı” projesi 
kapsamında oluşturu-
lan mini kent bostan-
lığında hasat sevinci 
yaşanıyor. Kent 
hayatında toprakla 
vakit geçirme fırsatı 
bulamayan ve şehir 
hayatının stresinden 
kurtulmak isteyen 
vatandaşların 
taleplerine yanıt 
veren Büyükşe-
hir Belediyesi, va-
tandaşlara hem hobi 
hem de kendi yetiştirdiği 
ürünleri tüketme imkanı 

sağlıyor. Kendilerine tahsis edilen 
2 metrekarelik alanlarda bitkile-
rini yetiştirmek amacıyla projeye 
katılan vatandaşlar. ilk mahsullerini 
topladı.

İLK HASAT HEYECANI 
YAŞANIYOR

Mini şehir bostanlıkları 
hakkında bilgi veren Ziraat 
Mühendisi Merve Akman, 

vatandaşların 
stresten 

kurtulabile-
ceği güzel 
bir alan 
oluştur-
duk-
larını 
söyle-
di. Ak-

man, “Vatandaşlarımızı kent ya-
şamının stresinden uzaklaştırmak 
için Çevre Eğitim ve İnovasyon 
Merkezimizde mini bir bostanlık 
oluşturduk. Vatandaşlar sabahın 
erken saatlerinde buraya gelerek 
kendilerine tahsis edilen alanlarda 
temizlik, bakım ve sulama gerçek-
leştiriyor. 12 Haziran’da dikimini 
gerçekleştirdiğimiz patlıcan, biber, 
domates, kavun ve karpuz gibi 
mahsullerin ilk hasadını yapma-
nın heyecanını yaşıyoruz” dedi. 
Mahalle sakinlerinden Serap 
Devrim, bahçede bitkilerin içinde 
olmanın heyecan verici olduğunu 
ifade etti. Haşim İşçan Mahallesi 
Muhtarı Halil Ay ise kendi yetiş-
tirdikleri mahsulleri toplarken 
hem sosyalleşip hem de bitkilerin 
yetişmesi hakkında daha çok bilgi 
edindiklerini söyledi.  iHA

Manavgat 
Belediyesi 
5 bin kase 

aşure dağıttı

MAnAVgAT Belediyesi, muharrem ayı 
vesilesiyle vatandaşlara aşure dağıttı. Cum-
huriyet Meydanı Sergi Alanı’nda vatandaş-
lara 5 bin kase aşure dağıtıldı. Etkinlikte 
Manavgat Belediye Başkanı niyazi nefi 
Kara, aşureleri elleriyle doldurup ikram etti. 
Başkan Kara, etkinlik boyunca vatandaşlarla 
hem aşure yedi hem de uzun uzun sohbet 
etti. Aşure ikramının ardından konuşan 
Başkan Kara, “Birlik ve beraberliğin, bir 
arada olmanın güzelliğini yaşıyoruz. Aşure, 
toplumumuzun dayanışma içinde olması, 
mutluluklarını, derdini paylaşmasının bir ör-
neğidir. Aşure, paylaşmanın ve birlikteliğin 

simgesidir. Bugün burada bir arada olmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. Bu tür etkinliklerle 
hem kültürel değerlerimizi yaşatıyor hem de 
toplumsal dayanışmamızı pekiştiriyoruz. Bu 
ayın getirdiği barış ve hoşgörü ruhu, bizlere 
bir kez daha birlikte hareket etme ve birlikte 
yaşama iradesini hatırlatır” dedi. Düzenle-
nen aşure etkinliğine Manavgat Belediye 
Başkanı niyazi nefi Kara, CHP Manavgat İlçe 
Başkanı Oykun Başar, belediye meclis üyele-
ri, belediye başkan yardımcıları, oda baş-
kanları, sivil toplum örgütlerinin temsilcileri, 
mahalle muhtarları ve çok sayıda vatandaş 
katıldı. HABER MERKEZİ

tarlalarda 
halı nöbeti

Arazi sahipleri, açık araziye serilen 
milyonluk halıları hırsızlık, yağmur ve 

yabani hayvanların zarar vermesine karşı 
korumak için sabahlara kadar nöbet tutuyor

Muratpaşa’da robotik 
kodlama eğitimleri başlıyor

MurATpAşA Belediyesi’nin yenilik, buluş ve girişim 
destekleme merkezi Abdullah Sevimçok Sivil Toplum ve 
inovasyon Merkezleri’nde (ASSiM), 10-14 yaşa yönelik ve-
rilecek robotik kodlama eğitimi başvuruları başladı.

kurs bu yıl 5 ayrı grup halinde gerçekleşecek. Her grup 
12 kişiden oluşacak. Toplam 16 saatten oluşan eğitimler 
10.00-14.00 arasında 4 gün boyunca sürecek. ASSiM Tek-
noloji Merkezi tarafından verilecek kursta öğrenciler, uz-
man eğitmenler eşliğinde yazılımlar, kodlar, devreler, sen-
sörler ve 3 boyutlu yazıcılarla çalışıp hayallerini tasarıma 
dönüştürecekleri bir eğitim sürecinden geçecek. eğitim 
içeriğinde code.org, scratch ile programlama, mBot eğitim 
robotu programlama, tinkercad ile 3D tasarım oluştur-
ma ve Arduino ile bait devre kullanımı yer alıyor. robo-
tik-kodlama kursuna katılmak isteyenlerin başvurularını 
444 80 07 numaralı Turunç Masa çağrı merkezi üzerinden 
oluşturmaları gerekiyor. kontenjanların tamamlanması-
nın ardından ise 29 Temmuz’da ilk grubun eğitimleri baş-
layacak.  İHA

Hayvanlar fıskiye 
ile serinletiliyor

TerMOMeTre-
lerin 39 dere-
celeri göster-
diği, nem 
oranının 
yükselme-
siyle bir-
likte his-
sedilen 
hava sı-
caklığı-
nın 40 
derece-
ye ulaştığı 
Antalya’da 
insanlar ka-
dar hayvanlar 
da sıcaktan bu-
nalıyor. Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Doğal 
Yaşam parkı’ndaki 118 tür-
den bin 549 hayvana, sıcak 
havalarda dondurulmuş 
buzlu kokteyller ikram edi-
liyor. kentte sıcaktan bu-
nalan hayvanlar için buzlu 
meyve ve sebze kokteylle-
rinin yanı sıra etçil besle-
nen hayvanlar için et, ba-
lık ve tavuktan oluşturulan 
buzlu kokteyller servis edi-
liyor. Buzlu meyve, seb-
ze ve et ürünleriyle besle-
nen hayvanlar, bu sayede 
serinliyor. Ayrıca gün içeri-
sinde bazı hayvanların bu-
lunduğu alanlarda su fıs-

kiyeleri sık sık 
açılarak serinle-

tilmeye çalışı-
lıyor.

Antal-
ya Büyük-
şehir Be-
lediyesi 
Doğal Ya-
şam par-
kı şube 
Müdü-
rü Veteri-

ner Hekim 
Aygül Ar-

sun, çok sıcak 
günler geçirdik-

lerini anlattı. Ar-
sun, “Özellikle Antalya 

neredeyse yanıyor. Hay-
vanlarımız için barınak 
planlamalarında bütün 
hava koşullarına uygun 
barınaklar yapıldı. Gerek 
soğuk gerek sıcak stresine 
karşı en iyi şekilde hayvan-
ları koruyoruz. Hayvanları-
mızı ön planda tutuyoruz. 
Sıcak havalarda biraz daha 
yeşil ağırlıklı beslemeye 
yöneliyoruz. Özellikle pri-
me alt gruplarında yaz seb-
ze ve meyveleri tüketme-
lerine özen gösteriyoruz. 
Bazen bunları soğutulmuş 
halde veriyoruz” dedi.
DHA

Geyikçi’den Hayvanları 
Koruma Yasası tepkisi
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